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ارتقای  زیرساخت ها  و  لایروبی  
رودخانه ها در دستور کار است
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پردیس سینما  امید
آرزوی شهروندان بمی 

 چرا طرح شفافیت آرای نمایندگان باز هم رای نیاورد؟

پورابراهیمی: فضای مجلس ملتهب بود
مخالفت نمایندگان مجلس شورای اسلامی با کلیات 
طرح شفافیت آرا که منجر به علنی شدن رای آن ها در 

جلسات مجلس می شد در حالیست که نماینده مردم کرمان می گوید پیش بینی 
من این است که این طرح اجرا می شود.روز چهارشنبه ۱۵ بهمن،طرح شفافیت 
آرای نمایندگان با ۱۵۳ رأی موافق، ۶۳ رأی مخالف و ۱۲ رأی ممتنع از مجموع ۲۳۴ 

نماینده حاضر در جلسه از دستور کار خارج شد.

به نقل از روابط عمومی علوم پزشکی کرمان دکتر مهدی 
شفیعی سخنگوی این دانشگاه عصر شنبه ۱8 بهمن ماه 

با بیان اینکه طی ۲۴ ساعت گذشته، ۱۳ بیمار جدید کرونا در بیمارستان های استان 
بستری شده اند،گفت:»9 نفر از آن ها از حوزه  دانشگاه علوم پزشکی کرمان )شامل راور، 
رابر، بافت، بردسیر، کوهبنان، کرمان، شهربابک، زرند، ارزوئیه( و دو نفرشان از حوزه  
دانشگاه بم هستند«.او با بیان اینکه دانشکده سیرجان در ۲۴ساعت اخیر،آزمایش کرونا 
انجام نداده است،افزود:»یک نفر از بستری شدگان جدید از حوزه  دانشگاه  رفسنجان و 
دیگری از حوزه  جنوب استان است«.شفیعی گفت: »در حال حاضر، ۱۱7 بیمار کرونا 

در بیمارستان های استان بستری هستند«.

نماینده مردم پنج شهرســتان جنوبی استان کرمان در 
مجلس گفت: خسارات سرمازدگی محصولات کشاورزی 

جنوب کرمان پرداخت می شود.
منصور شکراللهی گفت: سفر وزیر جهاد کشاورزی با دعوت نمایندگان جنوب استان 
کرمان در این منطقه صورت گرفت و در خصوص سرمازدگی محصولات کشاورزی 
و طوفان شن که در برخی از این مناطق خسارت های زیادی به کشاورزان وارد کرد، 

تصمیم گیری های بسیار خوبی انجام شد. 

خسارات سرمازدگی محصولات 
کشاورزی جنوب کرمان پرداخت می شود
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تامین نشدن حقابه 
 مهمترین چالش تالاب ها

مسعود باقرزاده کریمی
مدیر کل دفتر حفاظت 

 و احیای تالاب ها

حمله گسترده ملخ های صحرایی حمله گسترده ملخ های صحرایی 
به  جنوب کشور از دو هفته دیگربه  جنوب کشور از دو هفته دیگر

بشر در حدود نیم قرن گذشته ۶۰ درصد 
تالاب ها را در تمام دنیا از دست داده است. 
توقع ما اما شرایطی بهتر از این است. 
بنابراین اعتراف می کنم که باید بهتر از 
این عمل می کردیم. در حالی که هم قانون 
پشتیبانی می کند و هم کنوانسیون رامسر 
وجود دارد، به تدریج منابع آب را از دست 
دادیم، محدوده تالاب ها کوچکتر شد و 
کیفیت آب از دست رفت. به همین دلیل 
عملکرد ما در دو سه دهه گذشته درباره 
تالاب ها قابل دفاع نیست. با این همه 
به آینده امیدوارم چون زندگی دوباره 
زیستگاه های تالابی در هرمزگان، ایلام، 
لرستان، قزوین و البرز نشان می دهد 
امید هست و طبیعت توان بازسازی دارد. 
مهمترین چالش در حوزه تالاب ها تامین 
نشدن حقابه آن هاست. آلودگی آب 
تالاب ها و تصرفات غیرقانونی در بعضی 
نقاط بر اثر پس روی آب، سه محور اصلی 
مشکلات تالاب ها است. این مسائل در 
هر منطقه  بسته به شرایط متفاوت است. 
مثلا در تالاب های ساحلی بیش از همه با 
آلودگی مواجهیم و در تالاب های فلات 
 مرکزی با کمبود آب و خشکیدگی.

درباره اینکه چرا حقابه ها تامین نمی شود، 
مشکل را نباید در ضعف سازمان محیط 
زیست دید. مسئله یک ساختار غلط 
کلی است که به تدریج سبب شده 
تالاب ها وضعیت نامناسبی پیدا کنند. 
سهم گاوخونی، به تالاب نمی رسد چون 
حق آبه ای که وزارت نیرو می دهد، به 
دلیل مصرف بالا در بخش کشاورزی 
هرگز به این زیستگاه نمی رسد. مشکل 
اصفهان یک شبه به وجود نیامده و این 
همه جمعیت و صنعت به تدریج از آب 
سهم گرفته اند و سهم محیط زیست جا 
مانده است. این یک ضعف بزرگ مدیریتی 
بر سرزمین است و در بیشتر حوزه ها 

تعادلی در مصرف و... 

تومــان  ۵۰۰ قیمــت              ۱۳99 بهمــن   ۱9 یکشــنبه         9۲۴ پیاپــی  شــماره  چهــارم          ســال 

بستری 13 بیمار کرونا خیز مجدد کووید-19 در کرمانبرگزاری راهپیمایی 22 بهمن در کرمان به صورت خودرویی 
و مرگ 2 نفر دیگر در استان

محمدصادق بصیری در جلسه ستاد استانی 
مدیریت کرونای استان کرمان که روز گذشته با 
حضور علی زینی وند استاندار کرمان برگزار شد 
ضمن اشاره به آخرین وضعیت شیوع ویروس 
کرونا و تغییر وضعیت شهرستان های کشور در 
آمار مبتلایان اظهارداشت:آمار استان کرمان 
نیز در شیوع ویروس کرونا تغییراتی داشته و از 
۱7شهرستان با وضعیت آبی به ۱۱ مورد کاهش 

یافته است.
معاون سیاسی،امنیتی واجتماعی استانداری 
کرمان با بیان اینکه منع تردد شبانه همچنان 
پابرجاست و این محدودیت در همه شهرها با 
هر وضعیتی باید رعایت شود گفت: مردم باید 
جدیت برخورد را در جریمه های اعمال شده 

مشاهده کنند.
او به حضور دو سوم کارکنان و غیرحضوری بودن 
آموزش ها به جز مدارس ۵۰ نفری در وضعیت آبی 
اشاره کرد و گفت: در شهرستان بافت نیز حضور 
۵۰ درصد کارکنان، لغو مأموریت های غیرفوری، 
برگزاری جلسات با ۲۰ نفر و تعطیلی گروه های 
شغلی ۳ و ۴ و لغو آموزش های حضوری مصوب 

شده است.
معاون سیاسی،امنیتی و اجتماعی استانداری 
کرمان افزود:ورود خودروهای شخصی با پلاک 
بومی بافت به سایر شهرستان ها و ورود خودروهای 

پلاک غیربومی به بافت نیز باید ممنوع شود.
حمیدرضا رشیدی نژاد رئیس دانشگاه علوم پزشکی 
کرمان نیز با اشاره به اینکه موارد سرپایی مبتلا به 
کرونا در استان کرمان نسبت به هفته های قبل 
افزایش داشته اظهارداشت:تعداد تست های 
کووید ۱9 در استان کرمان روزانه به هزار و 8۰۰ 

مورد می رسد.
او گفت:بیش از 8۵ تا 9۰ درصد اهداف طرح 
شهید سلیمانی در استان کرمان محقق شده و اگر 
تجمعات کنترل نشود شاهد افزایش موارد بستری 

و مرگ و میر خواهیم بود.

به نقل از روابط عمومی علوم پزشکی کرمان دکتر مهدی 
شفیعی سخنگوی این دانشگاه عصر شنبه ۱8 بهمن ماه با 
بیان اینکه طی ۲۴ ساعت گذشته، ۱۳ بیمار جدید کرونا در 
بیمارستان های استان بستری شده اند،گفت:»9 نفر از آن ها 
از حوزه  دانشگاه علوم پزشکی کرمان )شامل راور، رابر، بافت، 
بردسیر، کوهبنان، کرمان، شهربابک، زرند، ارزوئیه( و دو نفرشان 
از حوزه  دانشگاه بم هستند«.او با بیان اینکه دانشکده سیرجان 
در ۲۴ساعت اخیر،آزمایش کرونا انجام نداده است،افزود:»یک 
نفر از بستری شدگان جدید از حوزه  دانشگاه  رفسنجان و دیگری 
از حوزه  جنوب استان است«.شفیعی گفت: »در حال حاضر، 
۱۱7 بیمار کرونا در بیمارستان های استان بستری هستند«.

او ادامه داد: »۶9 نفر از بیماران بستری در حوزه  علوم پزشکی 
کرمان، ۱۶ نفر از حوزه  دانشکده علوم پزشکی سیرجان، ۱۱ نفر 
حوزه  جنوب، ۱۰ نفر حوزه  علوم پزشکی رفسنجان و ۱۱ نفر در 
حوزه  دانشگاه بم بستری هستند و خدمات بیمارستانی به آن ها 
ارائه می شود«. او اظهار کرد: »از ابتدای اپیدمی تاکنون ۱۶ هزار 
و ۲۲9 نفر در استان، به دلیل ابتلا به کرونا بستری شده اند«.مدیر 
گروه مبارزه با بیماری های واگیردار دانشگاه علوم  پزشکی کرمان 
سپس اظهار کرد:»متاسفانه در ۲۴ ساعت گذشته، دو مورد 
فوت با ابتلا به کرونا نیز گزارش شده است که یک نفر از حوزه  
مناطق تحت پوشش دانشگاه کرمان و دیگری از حوزه  دانشگاه 
رفسنجان بوده است«.   به گفته ی شفیعی،از ابتدای پاندمی کرونا 
در استان تاکنون، ۲۴۵9 نفر به دلیل ابتلا به کووید ـ ۱9 جان 

خود را از دست داده اند.

رئیس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی استان کرمان 
از برگزاری آیین راهپیمایی  ۲۲بهمن سال جاری به 
دلیل شیوع ویروس کرونا در شهرک کرمان به صورت 

خودرویی خبرداد.
حسین انجم شعاع روز گذشته در جمع خبرنگاران 
افزود:راهپیمایی ۲۲ بهمن سال جاری از میدان اول 
محور هفت باغ تا مسجد امیرالمومنین )ع( در کیلومتر 
۱۵ این محور و از ساعت 9 و ۳۰ دقیقه صبح برگزار 

می  شود.
او اظهار داشت:راهپیمایی ۲۲ بهمن امسال نخستین 
تجربه راهپیمایی خودرویی است که امیدواریم به 

بهترین شیوه ممکن انجام شود.
انجم شعاع با بیان اینکه خودروهای شرکت کننده 

نمادهایی از پرچم جمهوری اسلامی، پوستر و تراکت 
را که در ورودی مسیر توزیع می شود به همراه دارند تا 

بیانگر راهپیمایی ۲۲ بهمن باشد.
او ادامه داد: راهپیمایان خودرویی با رعایت نظم و با 
فاصله  حرکت کنند تا جلوه ای باشکوه از راهپیمایی ۲۲ 

بهمن را به نمایش بگذاریم.
انجم شعاع با بیان اینکه در راهپیمایی ۲۲ بهمن سال 
جاری فقط خودروهای سبک می توانند شرکت کنند 
افزود: در طول مسیر راهپیمایی از ظرفیت رادیو برای 
استفاده از برنامه های مناسبتی و راهنمایی راهپیمایان 

استفاده خواهد شد. 
وی گفت: خودروهای شرکت کننده در راهپیمایی در 
انتهای مسیر حدود پنج دقیقه به منظور تقدیر از حضور و 

مشارکت شان در راهپیمایی توقف خواهند داشت.
رئیس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی استان کرمان 
بیان داشت: ۴۲ نقطه از شهر کرمان نیز برای نورافشانی 

۲۲ بهمن ماه در نظر گرفته شده است.
او با بیان اینکه ۲۲ بهمن یکی از ایام مهم در تاریخ انقلاب 
اسلامی است افزود: ملت ایران در این روز با حضور خود 
در صحنه نبرد حکومتی را که استکبار جهانی به ویژه 

آمریکا از آن حمایت می کرد را سرنگون کردند.
انجم شعاع با اشاره به حضور پرشور و خودجوش مردم 
در راهپیمایی ۲۲ بهمن هر سال گفت: این حضور یکی 
از بزرگترین همایش های مردمی است که در دنیا بی 
نظیر است و این بیانگر حمایت و پشتیبانی مردم از نظام 

اسلامی و ولایت فقیه است.
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فراخوان مناقصه عمومی یک مرحله ای 
عملیات اجرایی رپر گذاری بخشی از رودخانه های شهرستانهای رابر، کهنوج وجیرفت 

فرآیند شماره ۵۰/الف/99

شرکت آب منطقه ای کرمان در نظر دارد مناقصه عمومی یک مرحله ای عملیات رپر گذاری بخشی از رودخانه های شهرستانهای 
رابر،کهنوج و جیرفت به شماره ۵۰/الف/۹۹ را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید. کلیه مراحل برگزاری مناقصه 

از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( 
به آدرس www.setadiran.irانجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت 

مذکور ودریافت گواهی امضای الکترونیکی را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند.

تاریخ انتشار مناقصه در سامانه تاریخ ۹۹/11/18میباشد.
مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصه از سایت : ساعت 1۹ مورخ۹۹/11/21

مهلت زمانی ارائه پیشنهاد : ساعت ۹ مورخ ۹۹/12/۰2
زمان بازگشایی پاکت ها : ساعت ۹:1۰مورخ ۹۹/12/۰2

اطلاعــات تمــاس دســتگاه مناقصــه گــر جهــت دریافــت اطلاعــات بیشــتر در خصــوص اســناد مناقصــه آدرس: کرمــان، خیابــان 
ــر قراردادهــا و تلفــن ۰۳۴-۳222۴۴82 ــه ای کرمــان، ســاختمان شــماره دو، دفت پاسداران،شــرکت آب منطق

ارائــه پاکــت هــای الــف بــه آدرس: کرمــان، خیابــان پاســداران، شــرکت آب منطقــه ای کرمــان ســاختمان شــماره یــک، طبقــه دوم، 
دبیرخانــه محرمانــه دفتر حراســت

-اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه : مرکز تماس : ۰21-۴1۹۳۴
دفتر ثبت نام : 88۹۶۹۷۳۷ و 8۵1۹۳۷۶8
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نوب

روابط عمومی شرکت آب منطقه ای کرمان  شناسه آگهی 1089599

ادامه در صفحه 3

شهردار بم می گوید پروژه سینما» امید بم« جزو پیشنهادات شهرداری در قالب بودجه 1۴00 به شورا ارسال 
می شود  اگر تمام این اعتبار دیده شود مطمئنا در سال آینده به بهره برداری خواهد رسید.
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کاغذ استانیکشنبه  19 بهمن 1399

افزایش همسرآزاری در جیرفت
رئیس اداره بهزیستی شهرستان جیرفت می گوید همسرآزاری، 
اقدام به خودکشــی و بدسرپرســتی در جیرفت در شش ماهه ی 
اول سال جاری در مقایسه با مدت مشابه ســال گذشته افزایش 

داشته است.
به گفته محمدرضا نژاد در مســائل اجتماعی به لحاظ پیچیدگی 
و خاصیت ویژه ی آن به تنهایی از عهده ی هیچ دولتی برنمی آید 
و در همــه ی نقاط دنیا فعالیــت در این حوزه با مشــارکت فعال 
تشکل های مردم نهاد و توجه خاص همه ی مجموعه های اقتصادی 

و غیراقتصادی به مسئولیت اجتماعی انجام می شود.
او اضافه می کند که در شــش ماهه ی اول سال جاری در قیاس با 
شش ماه سال گذشته با رشد بســیار فزاینده ی این آسیب ها در 
جیرفت روبه رو هستیم که این مهم مشارکت بین دستگاهی را در 
راستای شناخت و کنترل آســیب های اجتماعی بیش از گذشته 

می طلبد.
رئیس اداره بهزیستی جیرفت در ادامه پیشنهاد تشکیل کارگروه 
مســئولیت اجتماعی با رویکرد جدید و تعییــن هفت کمیته ی 
تخصصی در ذیل کارگروه آسیب های اجتماعی را مطرح کرد که 

مورد تایید اعضا جلسه قرار گرفت.
معاون اجتماعی،سیاسی و امنیتی فرمانداری جیرفت نیز با تقدیر 
از اقدامات بهزیستی در حوزه ی مسائل اجتماعی و همراهی خوب 
سایر مجموعه های دولتی و غیردولتی در بحث کنترل آسیب های 
اجتماعی گفت: »موفقیت در حوزه ی آسیب ها و مسائل اجتماعی 
و به نتیجه رسیدن اقدامات و برنامه های مربوط به مسائل اجتماعی 
منوط به همکاری مسئولانه ی همه ی مجموعه ها و اقشار جامعه 

است«.
میثم ابوسعیدی خواســتار هم افزایی بیشتر دستگاه های اجرایی 
و تشــکل های مردم نهاد درخصوص کنترل آسیب های اجتماعی 

در جیرفت شد.
در این نشست مقرر شد اتاق بازرگانی جنوب کرمان به عنوان معین 
اقتصادی شهرستان جیرفت در کنار ادارات دولتی در حمایت از 
برنامه های عالمانه با موضوع پیشــگیری از آسیب های اجتماعی 

قرار گیرد.

افتتاح3۷1 طرح دهیاری 
دهه فجر در کرمان 

مدیرکل دفتر امور روستایی و شوراهای استانداری کرمان گفت: 
تعداد ۳7۱ طرح و پروژه قابل افتتاح در دهیاری های استان در ایام 

دهه فجر به بهره برداری می رسد.
محمدجواد صادقی افزود:برای طرحهای افتتاح شده در دهه فجر 
امسال در دهیاری های سراسر استان کرمان مجموعه ۵۴۲ میلیارد 

ریال هزینه شده است.
او بیان کرد: اجرای آسفالت و زیرسازی، احداث پارک و بوستان، 
احداث جدول و سنگفرش، زمین چمن مصنوعی، پروژه سیل بند، 

اصلاح و بهسازی معابر از طرح های آماده افتتاح دهیاری است.
مدیرکل دفتر امور روســتایی وشــوراهای اســتانداری کرمان 
اظهارداشــت:همچنین طرح های ایجاد شبکه آبرسانی، سایت و 
دکل مخابراتی، آب نما و پل،نصب چراغ دوربین، احداث ساختمان 
دهیاری و آتش نشــانی و غیره نیز از دیگر طــرح های قابل بهره 

برداری دهیاری محسوب می شود.
او تصریح کرد:در ســال جاری تاکنون بالغ بر ۳۰۴ میلیارد تومان 
بودجه از محل مالیات بــر ارزش افزوده و کمــک های دولت به 
دهیاری های اســتان کرمان واریز شده اســت که نسبت به سال 

گذشته افزایش دارد.
صادقی با اشــاره به بهبود وضعیت روســتاهای استان کرمان در 
سالهای گذشته تاکید کرد: اولویت های اصلی روستایی در حال 
حاضر در اســتان طرح های عمرانی، خدماتی، اصلاح و بازسازی 

معابر، کنترل سیلاب و ایجاد ایستگاههای آتش نشانی است.
او ادامه داد: در حال حاضر ۳۶ ایستگاه آتش نشانی فعال در مناطق 
روستایی استان داریم که همه آنها به تجهیزات و وسایل لازم مجهز 
شده اند، بطوریکه در بروز برخی حوادث به مناطق شهری همجوار 

نیز امداد رسانی می کنند.
مدیرکل دفتر امور روستایی و شــوراهای استانداری کرمان بیان 
کرد: حدود ۶ هزار و ۶۲۴ کیلومتر از راه های روســتاهای بالای 
۲۰ خانوار در استان آسفالت شــده اند که حدود یک هزار و ۵۰۰ 

کیلومتر آن در دولت های دهم و یازدهم بوده است.
او با اشــاره به بهبود خدمات رسانی به روستاهای کرمان در هفت 
ســال گذشــته تصریح کرد: نرخ میانگین جمعیت روستایی در 
کشور ۲۱ درصد است، اما این نرخ در استان کرمان به ۴۱ درصد 
می رسد که نشان می دهد، مهاجرت معکوس در استان در حال 

رخ دادن است.
صادقی گفت:از پنج هزار و ۴۰۰ روستای دارای سکنه، تعداد ۲هزار 

و ۴۶۵ دهیاری در استان کرمان درحال ارائه خدمات هستند.

رئیس پلیس فتا استان کرمان از دستگیری اعضای 
باند کلاه برداری اسکیمر که مبلغ ۶ میلیارد و ۶۰۰ 
میلیون ریال از کارت شهروندان به صورت غیرمجاز 

برداشت کرده بودند، خبر داد.
به گزارش کرمان نو به نقل از پایگاه اطلاع رسانی پلیس فتا  
سرهنگ امین یادگارنژاد در تشریح این خبر گفت: با مراجعه 
تعدادی شهروندان به این پلیس که با دردست داشتن مرجوعه 
قضایی  مبنی بر برداشت غیرمجاز وجه از حساب آن ها، موضوع 

در دستور کار پلیس فتا قرار گرفت.
او افزود:در بررسی های اولیه مشخص شد که برداشت های صورت 
گرفته از حساب مالباختگان به صورت اینترنتی نبوده و متهمان به 
صورت فیزیکی اقدام به خالی کردن حساب ها از طریق دستگاه 

اسکیمر کرده اند.
سرهنگ یادگارنژاد ادامه داد: کارشناسان با انجام اقدامات پلیسی 
هویت و مخفیگاه متهمان را شناسایی و در یک عملیات غافلگیرانه 
دستگیر کردند.او افزود: در بررسی های تکمیلی مشخص شد که 
این باند به روش اسکیمر اقدام به برداشت از ۳۵۰ حساب بانکی 
در قالب خرید از پایانه های فروشگاهی )pos( به ارزش ریالی 

۶میلیارد و ۶۰۰میلیون ریال نموده اند.
احتمال کلاهبرداری از تمام دستگاه های کارتخوان

او در توضیح اسکیمر ادامه داد:مجرمان با نصب ابزاری پیشرفته 
در محل کشیده شدن کارت های بانکی در دستگاه کارتخوان، 
قادر هستند تمامی اطلاعات کارت بانکی را کپی کرده و اطلاعات 
کارت را بخواند،بنابراین احتمال اینکه دستگاه های کارتخوان در 
اختیار فروشگاه ها دارای سخت افزارهای اسکیمری باشد وجود 
دارد.سرهنگ امین یادگارنژاد تاکید کرد:به هیچ عنوان کارت را 
در اختیار فروشندگان قرار ندهید و رمز بانکی خود را به آنها نگوید 
بلکه خود شهروندان عملیات بانکی را انجام داده و یکی از نکات 
مهمی که خریداران باید به آن توجه کرد بررسی دستگاه کارت 
خوان فروشگاه ها است.این مقام انتظامی در ادامه به شهروندان 
هشدار داد و گفت:در صورت کشیدن کارت در دستگاه های 
کارتخوان مراقب باشند دستگاه های کارتخوان سالم باشد 
ومواردی مثل چسب خوردن یا قطعات اضافی بر روی آن نباشد، 
چرا که در صورت چسب خوردگی یا قطعات اضافه امکان اسکیمر 
وجود دارد و حتماً موضوع را با بانک مطرح کنند تا از کلاهبرداری 

احتمالی جلوگیری شود.

مخالفت نمایندگان مجلس شورای اسلامی با 
کلیات طرح شفافیت آرا که منجر به علنی شدن 
رای آن ها در جلسات مجلس می شد در حالیست 
که نماینده مردم کرمان می گوید پیش بینی من این است که این 
طرح اجرا می شود.روز چهارشنبه ۱۵ بهمن،طرح شفافیت آرای 
نمایندگان با ۱۵۳ رأی موافق، ۶۳ رأی مخالف و ۱۲ رأی ممتنع 

از مجموع ۲۳۴ نماینده حاضر در جلسه از دستور کار خارج شد.
طبق آیین نامه داخلی مجلس این طرح برای تصویب نیاز به 
دوسومِ آراء داشت و تنها با اختلاف سه رأی با کلیات آن مخالفت 
شد.این طرح در مجلس دهم نیز طرح شده بود ولی رأی نیاورد. در 
همین حال، رییس کمیسیون اقتصادی مجلس می گوید پس از 
مخالفت، تعدادی از نمایندگان تقاضای کتبی برای بررسی مجدد 
طرح داده اند.محمدرضا پورابراهیمی شرایط پرالتهاب مجلس در 
روز رای گیری این طرح را یکی از دلایل رد آن می داند و می گوید 
این موضوع بعد از شوک لایحه بودجه بود و صحن علنی مجلس 

آمادگی برای رای گیری این طرح را نداشت.
مخالفان این طرح با اصل موضوع مخالف نیستند

به اعتقاد او مخالفان این طرح با اصل موضوع مخالف نیستند و به 
شکل و محتوا انتقاد دارند.پورابراهیمی می گوید باید در خصوص 

محتوا سرفصل ها بررسی شود و به نظر قابل حل است.
اگرچه پس از تصویب نشدن این طرح در مجلس دهم، اصولگرایان، 
اصلاح طلبان را مانع تصویب آن دانستند، اما طرح شفافیت آرای 
نمایندگان در مجلس اصولگرای یازدهم هم به تصویب نرسید.

در همین حال بررسی دقیق تر نشان می دهد حتی اگر این طرح 
تصویب هم شود، باز هم راه های برای دور زدن آن وجود دارد.به 
طور مثال در تبصره دو ماده سه این طرح آمده که در مواردی که 
حداقل پنج عضو کمیسیون درخواست نمایند که آرای اعضای 
کمیسیون در مورد طرح یا لایحه یا بخشی از اجزای آن منتشر 
نشود، در صورت تصویب این درخواست، نتایج آراء بدون درج 
اسامی انتشار می یابد.همچنین در تبصره دو ماده ۱۰طرح یاد 
شده هم آمده که در مواردی که حداقل پانزده نفر از نمایندگان 
رأی گیری مخفی با ورقه را درخواست نمایند، بدون بحث در 
مورد درخواست رأی گیری می شود و در صورت تصویب، برای آن 

موضوع رأی گیری مخفی با ورق انجام می شود.

باند »اسکیمر« در کرمان منهدم شد

 چرا طرح شفافیت آرای نمایندگان باز هم رای نیاورد؟

پورابراهیمی: فضای مجلس 
ملتهب بود

خبر

خبر

خبر

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
 اداره  ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک شهداد

هیـات موضـوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد 
رسمی سند 

آگهـی موضـوع مـاده ۳ قانـون و مـاده ۱۳ آئیـن نامـه قانـون تعیین تکلیف وضعیـت ثبتی و 
اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی

 برابـر رای شـماره ۱۳9660۳۱900۵000۱۵۳ مـورخ ۱۳96/04/۱8هیات اول موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مسـتقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبـت ملک شـهداد تصرفـات مالکانه بلامعـارض متقاضی آقـای علی نظـری کدخدائی فرزند 
رضا بشـماره شناسـنامه ۳۵ صادره از شـهداد در ششـدانگ یک باب خانه به مسـاحت ۷۷۵ 
مترمربـع پـلاک ۱4۵ فرعـی از ۱84۱-اصلـی واقـع در بخـش ۲4 کرمـان بـه آدرس تـکاب - 
روسـتای علـی آبـاد مظفـری- کوچه شـهید زمانی 4 خریداری از مالک رسـمی آقـای ابوتراب 
مظفـری کرمانـی محـرز گردیده اسـت. لذا به منظـور اطلاع عموم مراتـب در دو نوبت به فاصله 
۱۵ روز آگهـی مـی شـود در صورتـی کـه اشـخاص نسـبت بـه صـدور سـند مالکیـت متقاضی 
اعتراضی داشـته باشـند می توانند از تاریخ انتشـار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود 
را بـه ایـن اداره تسـلیم و پـس از اخـذ رسـید،ظرف مـدت یک مـاه از تاریخ تسـلیم اعتراض، 
دادخواسـت خـود را بـه مراجـع قضایی تقدیـم نمایند. بدیهی اسـت در صـورت انقضای مدت 

مذکـور و عـدم وصـول اعتـراض طبـق مقررات سـند مالکیت صادر خواهد شـد. 
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اداره کل ثبت اسناد واملاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک جیرفت 

هیـات موضـوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد 
رسمی سند 

آگهـی موضـوع مـاده۳ قانون و ماده ۱۳آئین نامـه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی واراضی 
و سـاختمانهای فاقدسند رسـمی برابررای شـماره۱۳9960۳۱90۱40044۲0-99/09/۱9هیات اول 
موضـوع قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی اراضـی و سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی 
مسـتقردرواحد ثبتـی حـوزه ثبت ملـک جیرفت  تصرفـات مالکانه بلامعـارض متقاضی خانم 
افسـانه کرد فرزند احمد بشـماره شناسـنامه ۳۱00۳۲۱448صادره ازبم در ششـدانگ یک باب 
خانـه بـه مسـاحت 9۲۱.۷9متـر مربـع پـلاک -فرعـی از۵۵6- اصلـی مفـروز و مجزی شـده 
از پـلاک ۲۱ فرعـی از ۵۵6-اصلـی قطعـه پنـج واقـع دراراضـی پیـره زارچ سـاردوئیه جیرفـت  
بخـش ۳4کرمـان خریـداری از مالـک رسـمی حبیـب الـه شـریفی محرزگردیـده اسـت.لذا 
بـه منظـور اطـلاع عمـوم مراتـب دردو نوبـت بـه فاصلـه ۱۵روزآگهـی مـی شـود در صورتـی که 
اشـخاص نسـبت به صدور سـند مالکیت متقاضی اعتراضی داشـته باشـند می توانند از تاریخ 
انتشـاراولین آگهـی بـه مدت دومـاه اعتراض خود را به این اداره تسـلیم و پس از اخذ رسـید، 
ظـرف مـدت یـک ماه از تاریخ تسـلیم اعتراض،دادخواسـت خـود را به مراجـع قضایی تقدیم 
نماینـد . بدیهـی اسـت در صـورت انقضـای مـدت مذکوروعدم وصـول اعتراض طبـق مقررا ت 
سـند مالکیـت صـادر خواهدشـد ./م الـف:494-  تاریـخ انتشـار نوبـت اول:99/۱۱/۵ – تاریخ 

انتشـارنوبت دوم :99/۱۱/۱9
 جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک 

اداره کل ثبت اسناد واملاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک جیرفت 

هیـات موضـوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد 
رسمی سند 

آگهـی موضـوع مـاده۳ قانون و ماده ۱۳آئین نامـه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی واراضی 
و سـاختمانهای فاقدسـند رسـمی برابـررای شـماره۱۳9960۳۱90۱4004۳0۷-99/09/۱۵هیات 
اول موضـوع قانـون تعییـن تکلیـف وضعیت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی 
مسـتقردرواحد ثبتـی حـوزه ثبت ملـک جیرفت  تصرفـات مالکانه بلامعـارض متقاضی خانم 
صدیقـه واحـد العیـن  فرزنـد علی بشـماره شناسـنامه ۵۷86صـادره ازجیرفت در ششـدانگ 
یـک بـاب خانـه به مسـاحت ۲40متـر مربـع پـلاک -فرعـی از۵۷4- اصلی مفـروز و مجزی 
شـده از پـلاک 4۳ فرعـی از ۵۷4-اصلـی قطعه دو واقع دراراضی مـراد یاغی  جیرفت  بخش 
4۵کرمـان خریـداری از مالک رسـمی سـید محمد موسـوی محرزگردیده اسـت.لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب دردو نوبت به فاصله ۱۵روزآگهی می شـود در صورتی که اشـخاص نسـبت 
بـه صـدور سـند مالکیـت متقاضی اعتراضی داشـته باشـند مـی تواننـد از تاریخ انتشـاراولین 
آگهـی بـه مـدت دومـاه اعتراض خـود را به این اداره تسـلیم و پس از اخذ رسـید، ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تسـلیم اعتراض،دادخواسـت خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند . بدیهی 
اسـت در صـورت انقضـای مـدت مذکوروعـدم وصـول اعتـراض طبق مقـررا ت سـند مالکیت 
صـادر خواهدشـد ./م الـف:49۱-   تاریـخ انتشـار نوبـت اول:99/۱۱/۵ – تاریـخ انتشـارنوبت 

دوم :99/۱۱/۱9
جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک 

اداره کل ثبت اسناد واملاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک جیرفت 

هیـات موضـوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد 
رسمی سند 

آگهـی موضـوع مـاده۳ قانون و ماده ۱۳آئین نامـه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی واراضی 
و سـاختمانهای فاقدسـند رسـمی برابـررای شـماره۱۳9960۳۱90۱400۳۵48-99/08/۳هیات 
دوم موضـوع قانـون تعییـن تکلیـف وضعیت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی 
مسـتقردرواحد ثبتـی حـوزه ثبت ملـک جیرفت  تصرفـات مالکانه بلامعـارض متقاضی اقای 
احمد علی شـریف  فرزند مراد علی بشـماره شناسـنامه ۱صادره ازجیرفت در ششـدانگ یک 
قطعـه بـاغ سردسـیری  به مسـاحت ۲۱98متر مربـع پلاک -فرعـی از۵۳۵- اصلـی مفروز و 
مجـزی شـده از پـلاک 4 فرعـی از ۵۳۵-اصلی قطعـه پنج واقع دراراضی باب گرگی سـربیژن 
سـاردوئیه  جیرفـت  بخـش ۳4کرمان خریداری از مالک رسـمی خـود متقاضی محرزگردیده 
اسـت.لذا بـه منظور اطـلاع عموم مراتب دردو نوبـت به فاصله ۱۵روزآگهی می شـود در صورتی 
کـه اشـخاص نسـبت بـه صـدور سـند مالکیت متقاضـی اعتراضی داشـته باشـند مـی توانند 
از تاریـخ انتشـاراولین آگهـی بـه مـدت دومـاه اعتـراض خـود را بـه ایـن اداره تسـلیم و پـس 
از اخـذ رسـید، ظـرف مـدت یـک مـاه از تاریخ تسـلیم اعتراض،دادخواسـت خود را بـه مراجع 
قضایـی تقدیـم نماینـد . بدیهی اسـت در صـورت انقضای مـدت مذکوروعدم وصـول اعتراض 
طبـق مقـررا ت سـند مالکیت صادر خواهدشـد . -  تاریخ انتشـار نوبـت اول:99/۱۱/۵ – تاریخ 

انتشارنوبت دوم :99/۱۱/۱9
جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک 

اداره کل ثبت اسناد واملاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک 

جیرفت 
هیـات موضوع قانـون تعیین تکلیف وضعیت ثبتـی اراضی و 

سـاختمانهای فاقد سند رسمی
آگهـی موضـوع مـاده۳ قانـون و مـاده ۱۳آئیـن نامـه قانـون 
سـاختمانهای  و  واراضـی  ثبتـی  وضعیـت  تکلیـف  تعییـن 
شـماره۱۳9960۳۱90۱40044۲۱- برابـررای  رسـمی  فاقدسـند 
99/09/۱9هیـات اول موضـوع قانـون تعییـن تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسمی مستقردرواحد 
ثبتـی حـوزه ثبت ملـک جیرفت  تصرفات مالکانـه بلامعارض 
متقاضـی اقـای یحیـی مسـلمی مهنـی فرزنـد امیربشـماره 
شناسـنامه ۲86صـادره ازجیرفت در ششـدانگ یک باب خانه  
به مسـاحت ۲۷8.8۱متـر مربع پلاک -فرعـی از۵80- اصلی 

مفـروز و مجـزی شـده از پـلاک -فرعـی از ۵80-اصلی قطعه 
دو واقـع دراراضـی سبزپوشـان جیرفـت  بخـش 4۵کرمـان 
خریـداری از مالـک رسـمی آقـای سـید اکبـر هاشـمی رضـا 
محرزگردیـده اسـت.لذا بـه منظـور اطـلاع عمـوم مراتـب دردو 
نوبـت به فاصله ۱۵روزآگهی می شـود در صورتی که اشـخاص 
نسـبت بـه صـدور سـند مالکیـت متقاضـی اعتراضی داشـته 
باشـند مـی توانند از تاریخ انتشـاراولین آگهی به مـدت دوماه 
اعتـراض خـود را بـه ایـن اداره تسـلیم و پـس از اخـذ رسـید، 
ظـرف مـدت یک مـاه از تاریـخ تسـلیم اعتراض،دادخواسـت 
خـود را بـه مراجـع قضایـی تقدیـم نماینـد . بدیهی اسـت در 
صـورت انقضـای مـدت مذکوروعـدم وصـول اعتـراض طبـق 
مقررا ت سـند مالکیت صادر خواهدشـد .  تاریخ انتشـار نوبت 

اول:99/۱۱/۱9 – تاریـخ انتشـارنوبت دوم :99/۱۲/0۳
 جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک 

اداره کل ثبت اسناد واملاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک جیرفت 

هیـات موضـوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد 
رسمی سند 

آگهـی موضـوع مـاده۳ قانون و ماده ۱۳آئین نامـه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی واراضی 
و سـاختمانهای فاقدسـند رسـمی برابـررای شـماره۱۳9960۳۱90۱400۳8۱9-99/08/۱4هیات 
دوم موضـوع قانـون تعییـن تکلیـف وضعیت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی 
مسـتقردرواحد ثبتـی حـوزه ثبت ملـک جیرفت  تصرفـات مالکانه بلامعـارض متقاضی خانم 
زهـرا اخلاصـی  فرزنـد عمـران بشـماره شناسـنامه 0صـادره ازجیرفـت در ششـدانگ یک باب 
خانـه مشـتمل بـر باغچـه بـه مسـاحت ۱6۳0متر مربـع پـلاک -فرعـی از40۱- اصلـی مفروز 
و مجـزی شـده از پـلاک - فرعـی از 40۱-اصلـی قطعـه دو واقـع دراراضـی قاسـم ابـاد بلـوک 
جیرفـت  بخـش 4۵کرمـان خریـداری از مالک رسـمی عمـران اخلاصی محرزگردیده اسـت.

لـذا بـه منظـور اطلاع عمـوم مراتـب دردو نوبت بـه فاصله ۱۵روزآگهـی می شـود در صورتی که 
اشـخاص نسـبت به صدور سـند مالکیت متقاضی اعتراضی داشـته باشـند می توانند از تاریخ 
انتشـاراولین آگهـی بـه مدت دومـاه اعتراض خود را به این اداره تسـلیم و پس از اخذ رسـید، 
ظـرف مـدت یـک ماه از تاریخ تسـلیم اعتراض،دادخواسـت خـود را به مراجـع قضایی تقدیم 
نماینـد . بدیهـی اسـت در صـورت انقضـای مـدت مذکوروعدم وصـول اعتراض طبـق مقررا ت 
سـند مالکیـت صـادر خواهدشـد ./م الـف:46۷-   تاریخ انتشـار نوبـت اول:99/۱۱/۵ – تاریخ 

انتشـارنوبت دوم :99/۱۱/۱9
جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک 

اداره کل ثبت اسناد واملاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک جیرفت 

هیـات موضـوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد 
رسمی سند 

آگهـی موضـوع مـاده۳ قانون و ماده ۱۳آئین نامـه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی واراضی 
و سـاختمانهای فاقدسـند رسـمی برابـررای شـماره۱۳9960۳۱90۱4004۵۷۵-99/09/۳0هیات 
دوم موضـوع قانـون تعییـن تکلیـف وضعیت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی 
مسـتقردرواحد ثبتـی حـوزه ثبت ملـک جیرفت  تصرفـات مالکانه بلامعـارض متقاضی خانم 
نـدا امیـری فتـح ابـاد  فرزنـد اصغـر بشـماره شناسـنامه ۳0۲0084۳4۲صـادره ازجیرفـت در 
ششـدانگ یـک بـاب خانـه بـه مسـاحت ۵۱۷.94متـر مربـع پـلاک -فرعـی از۵6۵- اصلی 
مفـروز و مجـزی شـده از پـلاک - فرعـی از ۵6۵-اصلـی قطعـه دو واقـع دراراضـی بهجـرد 
جیرفـت  بخـش 4۵کرمـان خریـداری از مالک رسـمی علیجـان مجازمحرزگردیده اسـت.لذا 
بـه منظـور اطـلاع عمـوم مراتـب دردو نوبـت بـه فاصلـه ۱۵روزآگهـی مـی شـود در صورتـی که 
اشـخاص نسـبت به صدور سـند مالکیت متقاضی اعتراضی داشـته باشـند می توانند از تاریخ 
انتشـاراولین آگهـی بـه مدت دومـاه اعتراض خود را به این اداره تسـلیم و پس از اخذ رسـید، 
ظـرف مـدت یـک ماه از تاریخ تسـلیم اعتراض،دادخواسـت خـود را به مراجـع قضایی تقدیم 
نماینـد . بدیهـی اسـت در صـورت انقضـای مـدت مذکوروعدم وصـول اعتراض طبـق مقررا ت 
سـند مالکیـت صـادر خواهدشـد ./م الـف:496-   تاریـخ انتشـار نوبـت اول:99/۱۱/۵ – تاریخ 

انتشـارنوبت دوم :99/۱۱/۱9
جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک 

اداره کل ثبت اسناد واملاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک جیرفت 

هیـات موضـوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد 
رسمی سند 

آگهـی موضـوع مـاده۳ قانون و ماده ۱۳آئین نامـه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی واراضی 
و سـاختمانهای فاقدسـند رسـمی برابـررای شـماره۱۳9960۳۱90۱4004686-99/۱0/04هیات 
دوم موضـوع قانـون تعییـن تکلیـف وضعیت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی 
مسـتقردرواحد ثبتـی حـوزه ثبت ملـک جیرفت  تصرفـات مالکانه بلامعـارض متقاضی اقای 
محمد جعفرسـنجری فرزند عبداله  بشماره شناسـنامه ۱۱6۱صادره ازجیرفت در ششدانگ یک 
بـاب خانـه مشـتمل بر بـاغ به مسـاحت 6۵66متر مربع پـلاک -فرعی از96- اصلـی مفروز و 
مجـزی شـده از پـلاک ۱0فرعـی از 96-اصلـی قطعه یک واقع در باغ حسـن محمـود دربیدان 
میجـان جبالبـارز جیرفـت  بخش ۳4کرمان خریداری از مالک رسـمی اقای عبدالله سـنجری 
محرزگردیـده اسـت.لذا بـه منظـور اطـلاع عموم مراتـب دردو نوبت بـه فاصلـه ۱۵روزآگهی می 
شـود در صورتی که اشـخاص نسـبت به صدور سـند مالکیت متقاضی اعتراضی داشـته باشند 
مـی تواننـد از تاریـخ انتشـاراولین آگهـی به مدت دومـاه اعتراض خـود را به این اداره تسـلیم 
و پـس از اخـذ رسـید، ظـرف مـدت یک مـاه از تاریخ تسـلیم اعتراض،دادخواسـت خـود را به 
مراجـع قضایـی تقدیـم نماینـد . بدیهـی اسـت در صـورت انقضای مـدت مذکوروعـدم وصول 
اعتـراض طبـق مقررا ت سـند مالکیت صـادر خواهدشـد ./م الف:49۳-   تاریخ انتشـار نوبت 

اول:99/۱۱/۵ – تاریـخ انتشـارنوبت دوم :99/۱۱/۱9
جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک 

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک شهداد 

هیـات موضـوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد 
رسمی سند 

آگهـی موضـوع مـاده ۳ قانـون و مـاده ۱۳ آئیـن نامـه قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتی 
و اراضـی و سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی برابـر رای شـماره ۱۳9960۳۱900۵000۲۳6 مـورخ 
۱۳99/04/۳0هیـات اول موضـوع قانـون تعییـن تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و سـاختمانهای 
فاقد سـند رسـمی مسـتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک شـهداد تصرفات مالکانه بلامعارض 
متقاضـی مسـجد ابوالفضل)ع( روسـتای شـجاع آباد شـمالی بنمایندگـی اداره اوقـاف و امور 
خیریه شـهداد بشناسـه ملی ۱400۲96۷۲90 در ششـدانگ مسجد به مساحت ۱8۵0 متر مربع 
پـلاک ۲ فرعـی از 90۲-اصلـی واقـع در بخـش ۲4 کرمان به آدرس تکاب - روسـتای شـجاع 
آبـاد شـمالی خریـداری از مالک رسـمی آقای علی غفـوری محرز گردیده اسـت. لذا به منظور 
اطـلاع عمـوم مراتـب در دو نوبـت بـه فاصلـه ۱۵ روز آگهـی مـی شـود در صورتی که اشـخاص 
نسـبت بـه صدور سـند مالکیت متقاضی اعتراضی داشـته باشـند مـی توانند از تاریخ انتشـار 
اولیـن آگهـی بـه مـدت دو مـاه اعتـراض خـود را بـه ایـن اداره تسـلیم و پـس از اخذ رسـید، 
ظـرف مـدت یـک ماه از تاریخ تسـلیم اعتراض، دادخواسـت خود را بـه مراجع قضایی تقدیم 
نماینـد. بدیهـی اسـت در صـورت انقضـای مدت مذکـور و عدم وصـول اعتراض طبـق مقررات 

سـند مالکیـت صادر خواهد شـد.
 تاریخ انتشار نوبت اول : 99/۱۱/۵- تاریخ انتشار نوبت دوم : 99/۱۱/۱9

ابراهیم سیدی رئیس ثبت اسناد و املاک م.الف 1۳۹۷

آگهی تحدید حدود اختصاصی
چون ششدانگ یکباب خانه پلاک ۲4 فرعی 
۳00مترمربع  بمساحت  اصلی   -۵4۳ از 
بخش4۵کرمان واقع دراراضی مگسی )میثمیه (جیرفت مورد 
تقاضای آقای حسین افشار به ستناد رای هیات محترم حل 
اختلاف ثبت جیرفت بشماره۱۳9960۳۱90۱400۳۳8۳مورخ 
99/0۷/۲۲ درمالکیت نامبرده قرارگرفته وآگهی موضوع ماده 
۳قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای 
فاقد سند رسمی و ماده۱۳- آیین نامه قانون ثبت منتشر 
ودر موعد مقرر مورد واخواهی قرار نگرفته ونیاز به تحدید 
۱۵084مورخ  شماره  درخواست  حسب  لذا  دارد  حدود 
99/۱۱/04مالک بدینوسیله آگهی تحدید حدود آن با ستناد 
تبصره ماده ۱۳قانون مزبورمنتشر و عملیات تحدید ی آن از 
ساعت 8صبح روزشنبه مورخ 99/۱۲/۱6شروع وبعمل خواهد 
آمد لذا به مالک یا مالکین املاک مجاور رقبه مزبور اخطار 
میگردد که در موعد مقرر در این اعلان به محل وقوع ملک 
حاضر و در صورت عدم مراجعه مجاورین عملیات تحدید ی 
با معرفی مالک انجام و چنانچه کسی از مجاورین بر حدود 
وحقوق ارتفاقی آن اعتراض داشته باشد بر طبق ماده ۲0قانون 
صورتمجلس  تنظیم  از  پس  اصلاحی   -86 ماده  و  ثبت 
تحدیدی اعتراض خود را کتبا ظرف مدت ۳0روز به این اداره 
اعلام ودادخواست به مراجع ذیصلاح قضائی تقدیم و گواهی 
دادخواست به این اداره ارائه نماید وپس از گذشت مهلت 
یاد شده هیچگونه ادعایی مسموع نخواهد بود.تاریخ انتشار 

:99/۱۱/۱9-روز : یک شنبه 
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آگهی تحدید حدود اختصاصی
پلاک ۱۲6  باغ  و  خانه  یکباب  چون ششدانگ 
۱۵80مترمربع  بمساحت  اصلی   -9۷ از  فرعی 
جبالبارزجیرفت  میجان  بنکوه  دراراضی  واقع  بخش۳4کرمان 
بهره  الملوک  بهره مندوخانم شمس  آقای محمد  تقاضای  مورد 
جیرفت  ثبت  اختلاف  حل  محترم  هیات  رای  ستناد  به  مند 
۱۳9960۳۱90۱400۳849و۱۳9960۳۱90۱400۳848م بشمارههای 
ورخ 99/08/۱۵ درمالکیت نامبرده قرارگرفته وآگهی موضوع ماده 
۳قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد 
سند رسمی و ماده۱۳- آیین نامه قانون ثبت منتشر ودر موعد 
لذا  دارد  به تحدید حدود  ونیاز  نگرفته  قرار  واخواهی  مقرر مورد 
حسب درخواست شمارههای ۱۵۲4۲و۱۵۲4۳ مورخ 99/۱۱/۵مالک 
بدینوسیله آگهی تحدید حدود آن با ستناد تبصره ماده ۱۳قانون 
روزسه  ساعت 8صبح  از  آن  ی  تحدید  عملیات  و  مزبورمنتشر 
شنبه مورخ 99/۱۲/۱۲شروع وبعمل خواهد آمد لذا به مالک یا 
مالکین املاک مجاور رقبه مزبور اخطار میگردد که در موعد مقرر 
در این اعلان به محل وقوع ملک حاضر و در صورت عدم مراجعه 
مجاورین عملیات تحدید ی با معرفی مالک انجام و چنانچه کسی 
باشد  داشته  اعتراض  آن  ارتفاقی  بر حدود وحقوق  از مجاورین 
بر طبق ماده ۲0قانون ثبت و ماده 86- اصلاحی پس از تنظیم 
صورتمجلس تحدیدی اعتراض خود را کتبا ظرف مدت ۳0روز به 
این اداره اعلام ودادخواست به مراجع ذیصلاح قضائی تقدیم و 
گواهی دادخواست به این اداره ارائه نماید وپس از گذشت مهلت 
یاد شده هیچگونه ادعایی مسموع نخواهد بود./. م الف:۵۱۱- تاریخ 
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در حوزه سینمایی شهرستان بم قبل از زلزله با داشتن 
9۰هزار جمعیت دارای ۲ سالن سینمایی بوده است که 
متاسفانه بعد از زلزله به دلایل مختلف و اینکه اولویت 
به جایگاه های دیگر داده شد بازسازی سینما ایران و 

سینما شهرتماشا بم هرگز اتفاق نیفتاد.
پیش از این در بم یک سینما به نام ایران وجود داشت 
که مشهور به هرندی بود و سینمای دیگر شهرتماشا که 

هر دو در زمان زلزله سال 8۲ تخریب شدند .
سرمایه گذاران بخش خصوصی نیز به دلیل هزینه های 
بالا و نداشتن اطمینان از بازگشت پولشان در احداث 
سینما ورود نکردند و این گونه بود که شهر جهانی بم 
۱7 سال را بدون داشتن حتی یک خانه یا سالن سینما 

پشت سرگذاشت.
حالا سازمان سینمایی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 
با انعقاد تفاهم نامه ای با سازمان شهرداری ها و دهیاری 
های کشور در جهت احداث پردیس سینما در 
شهرهای فاقد سینما ورود کرده و بم یکی از شهرهایی 
است که قرار است در آن یک سینما پردیس امید 

توسط شهرداری بم ساخته شود
در این باره بنی اسدی شهردار بم گفت:سال گذشته 
تفاهم نامه ای با محوریت شهرداری بم و حمایت 
سازمان سینمایی کشور، سازمان شهرداری های و 
منطقه ویژه ارگ جدید بم در جهت اجرای طرح سینما 
پردیس امید بم منعقد شد و شهرداری بم توانست در 
سال 99 پروژه سینما امید را جزو دستور کار خود قرار 

داده و عملیات اجرایی آن را آغاز کند.
محمد بنی اسدی افزود: از جمله مواردی که تاکنون 
انجام شده عملیات گودبرداری و اجرای شفته 
این مجموعه بوده که در حال حاضر آماده اجرای 

فونداسیون و اسکلت این مجموعه هستیم .
او می گوید طبق این تفاهم نامه و در راستای احداث 
این ساختمان مقرر شد مبلغ ۵۰۰ میلیون تومان از 
جانب سازمان شهرداری ها و مبلغ 7۰۰ میلیون تومان 
توسط وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی به شهرداری بم 
کمک شود که متاسفانه انجام نشده و هر آنچه تاکنون 
روی این پروژه انجام شده توسط توان شهرداری بم 

بوده است.
بنی اسدی اظهارداشت:از آن جا که این پروژه جزو 
پروژه های سال 99 دیده نشده بود و برای فاز بعدی 
یعنی اجرای فونداسیون تقریباً یک میلیارد تومان 
اعتبار نیاز داشت بنابراین انجام این اعتبار خارج از 

بودجه شهرداری امکان پذیر نبود .
امکان جابجایی ردیف اعتبار برای سینما امید 

بم وجود ندارد
شهردار بم ادامه داد:در حال حاضر پروژه های دیگری 

در دستور کار شهرداری قرار دارد و امکان جابجایی 
اعتباری از ردیف مشخص به ردیف سینما امید بم 
وجود ندارد و از آن جا که در فصل بودجه ریزی هستیم 
این پروژه را در بودجه سال ۱۴۰۰ به صورت ویژه 

خواهیم دید.
او تاکید کرد: سال آینده حتی اگر از جانب طرف 
های قرارداد توافقاتی که در تفاهم نامه مذکور منعقد 
شده اجرایی نشود شهرداری این مجموعه را پیش 

خواهد برد .
اعتبار 5میلیارد تومانی برای احداث سینما 

امید بم
محمد بنی اسدی درباره زمان پایان ساخت سینما امید 
بم تصریح کرد: براساس فهرست سال99 احداث این 
پروژه مبلغ ۵ میلیارد تومان اعتبار نیاز دارد و بستگی 
دارد در بودجه سال آینده چه میزان اعتبار در نظر 
بگیریم که بخش عمده آن به سیاست گذاری شورای 
شهر درخصوص بودجه شهرداری و اجرای پروژه های 

عمرانی آن برمی گردد .
شهردار بم خاطرنشان شد:پروژه سینما امید بم جزو 
پیشنهادات شهرداری در قالب بودجه ۱۴۰۰ به شورا 
ارسال می شود اگر تمام این اعتبار دیده شود مطمئنا در 

سال آینده به بهره برداری خواهد رسید.
هزینه 200میلیون تومانی اجرای شفته  

او افزود: این پروژه فعلا در مرحله شفته و آماده اجرای 
فونداسیون است و آنچه امروز اجرا شده با تجهیزات و 
ماشین آلات شهرداری عملیات گودبرداری انجام شده 
است که در این عملیات حجم تقریبی خاکبرداری 
۴هزارو ۵۰۰ مترمکعب بوده و حدود یکهزار متر مکعب 

نیز شفته ریزی انجام شده است.
به گفته بنی اسدی نزدیک به ۲۰۰ میلیون تومان 
فقط اجرای شفته هزینه دربرداشته است و میزان 
گودبرداری ۲.۵متر بوده که 8۰میلیون تومان هزینه 
شده است.بنی اسدی بیان کرد: طبق قول استانداری 
و معاونت عمرانی استانداری کرمان در خصوص 
اجرای این پروژه ، در مرحله اجرای فونداسیون کمک 
مالی ویژه ای در قالب ردیف های اعتباری و ابلاغی از 
طرف استانداری صورت می گیرد اما ظاهراً با توجه 
به محدودیت های مالی که در این حوزه وجود داشت 
تاکنون اجرایی نشده است .شهردار بم گفت: اجرای 
فونداسیون تقریبا ۵۰۰ میلیون تومان میلگرد نیاز دارد 
و معادل همین مقدار نیز اجرا و خرید بتن آن اعتبار نیاز 
دارد چون در بودجه سال جاری این مبلغ دیده نشده 
عملا اجرای آن برای شهرداری امکان پذیر نبوده است .
او می گوید:برای تامین منابع این پروژه باید پروژه 
دیگری را حذف می کردیم تا این پروژه جایگزین 
شود که به دلیل محدودیت منابع امکان این کار 

وجود نداشت.
یک میلیارد تومان کمک خواهیم کرد

در ادامه دکتر سید مصطفی آیت اللهی موسوی 

معاونت عمرانی استانداری کرمان درباره کمک 
مالی برای احداث سینما امید به شهرداری بم 
گفت:پیشنهاد مبلغ یک میلیارد تومان به استاندار 
داده شده و استاندار موافقت خود را اعلام کرده است 
همچنین با یکی از شرکت های صنعتی و معدنی 

استان جهت پرداخت این مبلغ به توافق رسیده ایم
او افزود: منتظر هستیم که این شرکت مجوز هیات 
مدیره را برای پرداخت این مبلغ بگیرد و به زودی این 

مبلغ به حساب شهرداری بم واریز خواهد شد.
ساخت سینما کار اداره فرهنگ 

و ارشاد اسلامی نیست
جوشایی رئیس اداره ارشاد اسلامی بم گفت:اداره 
ارشاد اسلامی نگران است که بسیاری از واژه ها و 
ابزار فرهنگی به دلیل نبودشان در شهر به فراموشی 
سپرده شوند و بچه هایمان دیگر این معنا و مفهوم ها 

را متوجه نشوند.
اعظم جوشایی در خصوص پروژه سینما بم بیان کرد: 
هفده سال است مردم و اداره ارشاد اسلامی این شهر 
دغدغه و مطالبه سینما را دارند ،ساخت سینما کار 
اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی نیست و سینما را یا 

بخش خصوصی یا شهرداری ها می سازند.
او بیان کرد: زمانی پروژه تجاری اطلس سنتر به نتیجه 
رسید با مسوولین آن جا مبنی بر اینکه سینما نیز 
می تواند در رونق اقتصادی این مرکز تجاری کمک 
کند گفتگویی داشتیم و قرار شد در طبقات بالایی 
این مرکز تجاری سینما احداث شود که متاسفانه 
به ما اعلام کردند بدلیل کمبود بودجه امکان ساخت 
سینما وجود ندارد و در مرحله اسکلت باقی ماند.
جوشایی معتقد است اگر در مرکز تجاری اطلس 
سنتر سینما احداث می شد گردش مالی در آن مکان 
رونق بیشتری پیدا می کرد.رئیس اداره فرهنگ و 
ارشاد اسلامی بم ادامه داد:مقرر گردید به موجب 
تفاهم نامه همکاری مشترک بین سازمان شهرداریها 
و دهیاریهای کشور و وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 
در شهرهای فاقد سالن سینما، پردیس سینمایی 

امید ساخته شود.
جوشایی افزود: در این تفاهم نامه آنچه در تعهد وزارت 
ارشاد اسلامی قرار دارد امکانات و تجهیزات ساخت 
سینما و مبلغی که در تفاهم نامه مشخص شده است 
اما در ابتدای کار شهرداری گفت وزارت ارشاد سهم 

خود را پرداخت نماید.
او می گوید طی رایزنی با وزارت فرهنگ و ارشاد 
اسلامی مقرر شد چنانچه این پروژه از فضای کنونی 
خارج شده و مرحله فونداسیون آن تکمیل شود 
تجهیزات و مبلغ مورد توافق را زودتر از موعد به 

شهرداری پرداخت نماید.
شهرداری بم محدودیت دارد

رئیس اداره ارشاد اسلامی بم تأکید کرد:این پروژه 
متاسفانه در همین مرحله متوقف مانده است و بنده به 

دلیل تجربه حضور در دوره چهارم شورای اسلامی شهر 
به شهرداری بم حق می دهم زیرا به نسبت شهرداری 
های کشور شرایط ویژه ای دارد و دچار محدودیت 

هایی است.
جوشایی تصریح کرد:شهرداری بم حق فروش تراکم 
بخاطر ثبت جهانی ندارد در صورتی که دیگر شهرداری 
ها از طریق تراکم و طبقات درآمد کسب می کنند 
همچنین شهرداری بم از صدور پروانه ساختمانی 
و تجاری درآمد آنچنانی ندارد زیرا در ابتدای فصل 
بازسازی بم تمام پروانه های تجاری و مسکونی 

شهروندان بمی صادر و به مردم داده شد.
او خاطرنشان کرد:بسیاری از شهروندان عوارض 
ساختمانی پرداخت نمی کنند و در شهرهای دیگر این 
عوارض ماهانه به صورت فیشی صادر می شود همچنین 
بسیاری از شهروندان بمی طلبکار شهرداری هستند 
زیرا املاک آنها در طرح تعریض های بازسازی شهر بم 
زیر وسعت کوچه و خیابان قرار گرفته است و به همین 

دلیل شرایط شهرداری بم ویژه است.
امیدواریم بدلیل تاخیر، سینما امید

 از بم گرفته نشود
او ادامه داد: شهرداری در گام اول شفته ریزی و 
گودبرداری را انجام داده و امیدواریم با حمایت 
استانداری فاز دوم این پروژه یعنی فونداسیون انجام 
شود.رئیس ارشاد بم بیان کرد: پروژه سینما امید در 
شهرهایی که پای تفاهم نامه این پروژه آمدند از ما 
جلوتر هستند و به گونه ای نشود که بدلیل تاخیر در 
انجام این پروژه تفاهم نامه لغو و سینما امید از شهر 

بم گرفته شود.
جوشایی گفت:در بحث مصرف کالاهای فرهنگی به 
یکسری موارد مانند رفتن به پارک، فضای باز و بازی 
کردن احتیاج داریم .ارایه کنسرت، خدمات و کالای 
لوکسی به حساب می آید اما سینما را با هزینه پایین 
تر می توانیم در سبد خانوار قرار دهیم تا مورد استقبال 
خانواده ها قرار گیرد .او می گوید قرار گرفتن در فضای 
سینما با توجه به فضای موجود شهر بم نشاط و تفریح 
سالم و ارزان قیمتی به حساب می آید امیدواریم هر چه 
زودتر سینما امید بم ساخته شود.رئیس اداره ارشاد 
اسلامی بم افزود: زمین انتخاب شده جنب باغ هنر بم 
و به مساحت هزار مترمربع است که به تناسب زمین و 
گنجایش این پردیس در یک طبقه و دارای ۳سالن با 

ظرفیت ۵۰۰ صندلی است.
جوشایی در خصوص وجود سه سالن در سینما امید بم 
اظهارداشت:وجود سه سالن در سینما باعث می شود 
همزمان یک فیلم با سلایق مختلف پیشنهاد و عرضه 
شود همچنین یکی از پیشنهادات مطرح شده از سوی 
دوستان وجود۵۰۰ صندلی در این سینما بود که در 
سه سالن تقسیم شود زیرا سینماهای کوچک از لحاظ 
رونق اقتصادی و تنوع می توانند یک کالا با سلیقه های 

مختلف را عرضه کنند.

پردیس سینما امید، آرزوی شهروندان بمی 
شهردار بم می گوید پروژه سینما امید بم جزو پیشنهادات شهرداری در قالب بودجه 1۴00 به شورا ارسال می شود 

اگر تمام این اعتبار دیده شود مطمئنا در سال آینده به بهره برداری خواهد رسید.

سها خدیشی
گزارش

بنی اسدی شهردار بم درباره پروژه سینما امید 
بم گفت: در حال حاضر پروژه های دیگری در 
دستور کار شهرداری قرار دارند و امکان جابجایی 
اعتباری از ردیف مشخص به ردیف سینما امید 
بم وجود ندارد و از آن جا که در فصل بودجه 
ریزی هستیم این پروژه را در بودجه سال 1۴00 به 
صورت ویژه خواهیم دید.
او می گوید طبق این تفاهم نامه و در راستای 
احداث این ساختمان مقرر شد مبلغ 500 میلیون 
تومان از جانب سازمان شهرداری ها و۷00میلیون 
تومان توسط وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی به 
شهرداری بم کمک شود که متاسفانه انجام نشده 
و هر آنچه تاکنون روی این پروژه انجام شده 
توسط توان شهرداری بم بوده است.

 نو
ان

کرم
س: 

عک
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خسارات سرمازدگی محصولات کشاورزی 
جنوب کرمان پرداخت می شود

خبرخبر

نایب رئیــس اتحادیه طــلا و جواهر تهران 
می گوید قیمت انُس جهانی در هفته جاری 
نسبت به هفته های گذشته با کاهش روبه رو 
شده و این موضوع اثر مناسبی بر کاهش نرخ 
طلا و سکه داشته به گونه ای که حباب سکه 
در محدوده ۲۰۰ هزار تومان است.نایب رئیس 
اتحادیه طلا و جواهــر تهران در گفت وگو با 
خبرنگار خبرگزاری خانه ملت، درباره حباب 
ســکه، گفت: قیمت انُس جهانی در هفته 
جاری نسبت به هفته های گذشته با کاهش 
روبه رو شده و این موضوع اثر مثبتی بر کاهش 
نرخ طلا و سکه داشته به گونه ای که حباب 
سکه در محدوده ۲۰۰ هزار تومان است.وی 
افزود: صحبت های رئیس کل بانک مرکزی 
مبنی بر اینکه قیمت ارز تــا ۲۰ هزار تومان 
کاهش می یابد، موجب تاثیــر بر بازار و افُت 
تقاضا و خرید سکه و طلا شده به همین دلیل 

حباب سکه نیز کاهش یافته است.
ثبات در بازار طلا و سکه

کشتی آرای درگفت وگو با خانه ملت اضافه 
کرد: هرچند امروز نرخ ارز نسبت به پنجشنبه 
با افزایش همراه بوده امــا از آنجا که قیمت 
جهانی طلا کاهش داشته، بهای طلا و سکه 
نسبت به پنجشنبه تغییرات مختصری یافته 
و پیش بینی می شــود فردا نیز تغییرات به 

همین صورت باشد.
او با بیان اینکه می توان گفت که در چند روز 
گذشته و روزهای آینده شاهد ثبات نسبی 
در قیمت طلا و سکه بوده و باشیم، ادامه داد: 
قیمت امروز انُس جهانی ۱8۱۶ دلار است که 
به نسبت به پنجشنبه حدود ۲۰ دلار کاهش 

یافته است.
خرید قسطی طلا توصیه نمی شود

نایب رئیس اتحادیه طلا و جواهر تهران درباره 
خرید قسطی طلا نیز تصریح کرد: هرچند 
خرید و فروش طلا به صورت قسطی از نظر 
قانونی منعی ندارد اما با توجه به نوسان قیمت 
طلا اگر فردی به دنبال خرید قســطی طلا 
باشد، باید هزینه و بهره زیادی را بپردازد که 

این بهره نسبت به سود بانکی بسیار است.
کشتی آرای با بیان اینکه افرادی که به صورت 
قسطی طلا می خرند، باید این زیان را قبول 
کنند، ادامه داد: خرید قســطی طلا توصیه 
نمی شــود زیرا خریدار بایــد هزینه گزافی 

متحمل شود.

تســنیم- در هفتمین روز دهه فجر انقلاب 
اسلامی آیین آزادســازی ۳۱ زندانی جرائم 
غیرعمد اســتان کرمــان در جــوار مزار 
سیدالشهدای جبهه مقاومت شهید سپهبد 
قاسم ســلیمانی در گلزار شــهدای کرمان 

برگزار شد.
رمضان امیری، مدیرکل زندان های استان 
کرمان در حاشیه این مراسم با گرامیداشت 
چهل و دومین دهه فجر انقلاب اسلامی اظهار 
داشــت: یکی از برنامه های این ایام آزادی 

زندانیان جرائم غیرعمد بود. 
وی با بیان اینکه ایــن اقدام با تفاهمنامه ای 
که بین سپاه ثارالله اســتان کرمان، بسیج 
حقوقدانان، دادگستری و اداره کل زندان ها 
بود انجام شــد گفت: بنا را بر این گذاشتیم 
تا تعدادی از زندانیان جرائم غیرعمد استان 

کرمان در این ایام آزاد شود. 
مدیرکل زندان های استان کرمان با اشاره به 
جلساتی که با نواحی بسیج سپاه و مجموعه 
مــددکاران زندان ها برگزار شــد افزود: در 
مجموع با اقدامات انجام شده زمینه آزادی 
۳۱ نفر از زندانیان جرائم غیرعمد در سطح 

زندان های استان فراهم شد. 
وی ادامه داد: با توجه به اینکه این آزادسازی 
در ایام ولادت با سعادت حضرت زهرا)س( 
بود بنا را بر این گذاشتیم تا زمینه آزادسازی 
تعدادی از بانوان مددجوی استان نیز فراهم 
شــود که ۴ زندانی زن نیز امــروز جزو این 
مددجویانی هســتند که به آغوش خانواده 

بازمی گردند. 
امیری با عنوان اینکه کل بدهی این زندانیان 
۲۶ میلیارد تومان بود که ۱۶ میلیارد آن را 
شکات گذشت کردند گفت: این مددجویان با 
کمک سپاه ثارالله استان کرمان و ستاد دیه با 

پرداخت یک میلیارد تومان آزاد شدند. 
وی با بیان اینکه هر چه داریم به برکت خون 
شهدا به ویژه سپهبد شهید قاسم سلیمانی 
اســت افزود: این آیین امروز در جوار مرقد 
مطهر حاج قاســم در گلزار شهدای کرمان 

برگزار شد. 
در این آیین سیدحجت الله موسوی قوام مدیر 
نمایندگی ستاد دیه اســتان کرمان در این 
آیین با بیان اینکه ۱۴۴ نفر از زندانی جرائم 
غیرعمد استان کرمان هنوز در انتظار آزادی 
هستند اظهار داشت: ۵ میلیارد تومان برای 

آزادسازی این مددجویان نیاز است. 
مدیر نمایندگی ســتاد دیه استان کرمان با 
بیان اینکه در برنامه داریم تا پایان سال نیز 
یک مرحله دیگر آزادسازی زندانیان جرائم 
غیرعمد استان را داشته باشیم تصریح کرد: 
اولویت آزادسازی زندانیان جرائم غیرعمد با 
مددجویانی است مدت حبس طولانی دارند.

مدیرکل دفتر مبارزه با آفات عمومی و همگانی سازمان حفظ نباتات 
کشور از ورود دسته گسترده ای ملخ صحرایی به کشور از هفته های 
آینده خبرداد.سعید معین در گفت وگو با ایسنا در پاسخ به اینکه تا 
کنون در چه سطحی با آفت ملخ صحرایی مبارزه شده و این آفت چه 
استان هایی را درگیر کرده است؟ گفت:در آبان ماه یک دسته  کوچک 
ملخ صحرایی از پاکستان وارد کشور و شهرستان بشاگرد استان 
هرمزگان شد. در آذرماه هم دسته ای دیگر از سمت کویت وارد استان 
های خوزستان و بوشهر شد و به طور کل در سطحی بالغ بر۲۲9 هکتار 
علیه آفت ملخ صحرایی مبارزه شده است.وی ادامه داد: قرار بود ریزش 
گسترده ملخ صحرایی به کشور از ابتدای بهمن صورت گیرد ولی این 
حمله براساس فاکتورهایی چون دما و جهت وزش باد احتمالا در اواخر 
بهمن و اوایل اسفند است، زیرا جهت باد تا کنون به سمت ایران نبوده 
است ولی تا تیرماه از سمت شبه جزیره عربستان جهت باد به سمت 
ایران خواهد بود.مدیرکل دفتر مبارزه با آفات عمومی و همگانی سازمان 
حفظ نباتات کشور اضافه کرد: دسته های ملخ صحرایی از شرق آفریقا 
یعنی سواحل سودان، جیبوتی، اتیوپی، اریتره و سومالی وارد شبه جزیره 
عربستان می شوند و با مناسب شدن شرایط به  شمال عربستان حرکت 
می کنند. پس از آن وارد جنوب ایران می شود.معین تصریح کرد: حمله 
اصلی از دو تا سه هفته دیگر آغاز می شود و استان های خوزستان، 
هرمزگان، بوشهر، سیستان و بلوچستان، کرمان و جنوب فارس را 

درگیر خواهند کرد.

حمله گسترده ملخ های صحرایی 
به جنوب کشور از دو هفته دیگر

سکه هنوز 200 هزار 
تومان حباب دارد

31زندانی جرائم غیرعمد 
کرمان به آغوش خانواده 

بازگشتند

نماینده تهران در مجلس گفت که »محمدباقر قالیباف پروتکل های 
بهداشتی دیدار با پوتین را نپذیرفته لذا پوتین برای دریافت پیام مهم 
مقام معظم رهبری، نماینده ویژه معرفی کرده است.«مجتبی توانگر در 
گفت وگو با ایسنا اظهار کرد: خبری که بنده در خصوص نهایی شدن 
دیدار دکتر قالیباف با ولادیمیر پوتین اطلاع رسانی کردم، دقیق و تایید 
شده نبود. البته دیدار با رئیس جمهور روسیه در دستور کار و در حال 
برنامه ریزی بوده است، اما دیدار با پوتین در روسیه پروتکل های ویژه ای 
دارد که دکتر قالیباف پروتکل های بهداشتی دیدار با پوتین را نپذیرفته 
است.وی افزود: به همین جهت پوتین برای دریافت پیام مهم مقام معظم 
رهبری، نماینده ویژه معرفی کرد و پیامی که رئیس مجلس در این سفر 
حامل آن هستند در دیدار با نمایندۀ معرفی شده توسط پوتین طرح 
خواهد شد.به گزارش ایسنا، پیش از این روزنامه همشهری در مطلبی 
مدعی شده بود که قالیباف برای رعایت پروتکل های بهداشتی دیدار با 

پوتین پذیرفته که در تهران و فرودگاه روسیه تست کرونا بدهد.

برنامه »طبیعت ۳۶۰ درجه« شنبه ـ ۱8 بهمن ماه ـ با موضوع بررسی 
آلودگی هوا و سهم آن در انتشار ویروس کرونا از شبکه دو سیما روانه 
آنتن می شود.به گزارش ایسنا به نقل از پایگاه اطلاع رسانی سیما، در 
این برنامه پرهام دیباج با داریوش گل علیزاده، معاون مرکز ملی هوا و 
اقلیم سازمان محیط زیست کشور و یوسف رشیدی، استاد دانشگاه و 
عضو هیات علمی دانشگاه شهید بهشتی درباره سهم منابع آلاینده از 
قبیل نیروگاه ها و پالایشگاه ها، کارخانه جات، وسایل نقلیه به طور کلی 
متحرک ها، سوخت مازوت در شهر های کشور، سهم مزارع مجوز دار 
در استخراج بیت کوین و ... به گفتگو می نشیند.همچنین در این زمینه 
با وحید نوروزی، کارشناس مدیریت محیط زیست و مصطفی رجبی 
مشهدی، سخنگوی صنعت برق کشور ارتباط تصویری برقرار می کند.

برنامه »طبیعت ۳۶۰ درجه« به تهیه کنندگی و اجرای پرهام دیباج یک 
برنامه چالشی درباره محیط زیست ایران است که در آن پرونده های 

مختلفی در حوزه محیط زیست مورد بررسی قرار می گیرد.

قالیباف پروتکل های بهداشتی
 دیدار با پوتین را نپذیرفته است

تاثیر آلودگی هوا بر انتشار کرونا 

تامیننشدنحقابهمهمترینچالشتالابها

ادامه یادداشت

توزیع وجود ندارد.اما روش مقابله با این چالش ها چیست؟ تمام داستان این 
است که اگر بخواهیم آب وارد تالاب شود باید مسائل حوضه آبخیز را حل و 
فصل کنیم. یعنی اگر قرار است مشکل تالاب بختگان یا گاوخونی را حل کنیم، 
باید کل حوضه آبخیز را ببینیم. رودخانه های سرشاخه، شهرها، کشاورزی. این 
نگاه فراگیر نوعی رویکرد است که در آن ادعا می کنیم که می خواهیم مسئله 
تالاب ها را به شکل جامع ببینیم. اینجا هر رویکرد الزاماتی نیاز دارد. قانون یکی 
از الزامات این روند است. ما توانستیم قانون جامع حفاظت از تالاب را به تصویب 
مجلس برسانیم و دستورالعمل ها و راه حل ها را در آیین نامه اجرایی مطرح 
کردیم اما این کافی نیست. مسئله دوم این است که رویکرد را به اجرا درآوریم 
و نیازمند تحول در ساختارهای اجرایی دولت است. دولت ما و خیلی از کشورها 
سیستم مدیریتی شان دچار بخشی نگری است. ما با فوریت نمی توانیم سیستم 
وزارتخانه ها را تغییر دهیم و به فرابخش تبدیل کنیم اما می توانیم ساختارهای 
فرابخش یا بین بخشی ایجاد کنیم تا آنها کار اتصال و ایجاد شبکه را انجام دهند. 
در این زمینه ستاد ملی تالاب ها در ذیل قانون حفاظت از تالاب ها با مسئولیت 
معاون اول رئیس جمهوری و تعدادی از اعضای کابینه شکل گرفته است و 
متخصصان و نماینده سمن ها هم حضور دارد. همچنین در استان ها هم همین 
 ساختار، ستادهای ملی به شکل استانی با مسئولیت استاندار شکل گرفته است.

در کنار قانون و ساختارسازی، فرهنگ سازی مهم است. این بخش طیف 
وسیعی از بهره برداران و ذی نفعان را در اطراف تالاب ها در برمی گیرد. 
نمی توان همه را همزمان و با یک سرعت و دقت به سرانجام رساند. باید 
گروه های هدف و پیشرو داشته باشیم و سمن ها و دانشگاهیان نقش کلیدی 
در این زمینه دارند. در این زمینه کنوانسیون رامسر در برنامه ای جلب 
 مشارکت، ارتقای آگاهی و آموزش را توصیه کرده که در حال اجراست.
اتفاقات خوبی رخ داده اما باز هم کافی نیست. باید نگاه بخشی متحول شود تا به 
طور مثال کسی که ۴۰۰ متر بالاتر از بختکان فعالیت معیشتی یا مدیریتی انجام 
می دهد، نگاهش به پایین تر هم باشد. این تحول با اصطکاک زیادی پیش می رود. 
ما ناامید نیستیم و اما فعالیتمان هنوز در مسیر ایده آل قرار نگرفته است. تا به آن 
مقصد نرسیم، همیشه با چالش دستیابی به آب مواجه خواهیم بود./ منبع پیام ما

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده 1۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی

برابر آرا صادره هیات حل اختلاف موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد 
سند رسمی مستقر در واحد ثبتی شهرستان زرند تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضیان محرز گردیده است.لذا مشخصات 
متقاضیان و املاک مورد تقاضا بشرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله ۱۵ روزآگهی می شود در صورتیکه اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی بمدت دو ماه اعتراض 

دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم تقدیم نماید.
املاک واقع در بخش ۱۳ کرمان شهرستان زرند

خانم الهام ترکزاده سلیمان آبادی فرزند رضا به شماره شناسنامه ۵۵4 صادره از زرند در ۱.۵ دانگ مشاع از ششدانگ خانه به 
مساحت ششدانگ ۲۵8.80 مترمربع مفروز و مجزی از پلاک ۵ فرعی از ۲۳89 اصلی واقع در زرند خیابان ۱۷ شهریور خریداری 

از مالک رسمی آقای اسداله منتظری خادم.
خانم بتول ترکزاده سلیمان آبادی فرزند رضا به شماره شناسنامه 96 صادره از زرند در ۱.۵ دانگ مشاع از ششدانگ خانه به 
مساحت ششدانگ ۲۵8.80 مترمربع مفروز ومجزی از پلاک ۵ فرعی از ۲۳89 اصلی واقع در زرند خیابان ۱۷ شهریور خریداری 

از مالک رسمی آقای اسداله منتظری خادم.
آقای مرتضی دهقانزاده فرزند حسین به شماره شناسنامه ۱۲۳0 صادره از زرند در ۱.۵ دانگ مشاع از ششدانگ خانه به مساحت 

ششدانگ ۲۵8.80 مترمربع مفروز 
مجزی از پلاک ۵ فرعی از ۲۳89 اصلی واقع در زرند خیابان ۱۷ شهریور خریداری از مالک رسمی آقای اسداله منتظری خادم.

خانم معصومه ترکزاده فرزند رضا به شماره شناسنامه ۲۱۵ صادره از زرند در ۱.۵ دانگ مشاع از ششدانگ خانه به مساحت 
ششدانگ ۲۵8.80 مترمربع مفروز و مجزی از پلاک ۵ فرعی از ۲۳89 اصلی واقع در زرند خیابان ۱۷ شهریور خریداری از 

مالک رسمی آقای اسداله منتظری خادم.
م الف ۱9۵

تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۳99/۱۱/۱9-تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۳99/۱۲/۳
حسین توحیدی نیا_ رییس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان زرند

آگهی فقدان سند مالکیت
آقای محمود رجب زاده زرندی مالک ششدانگ 
پلاک ۲۷۲ فرعی از 6044 اصلی واقع در زرند 
بخش ۱۳ کرمان که سند مالکیت آن در دفتر ۷6 صفحه ۵۷۳ 
به شماره ثبت ۱0۲84 و شماره چاپی 8۷۱9۵6 صادر و تسلیم 
گردیده، سپس برابر خلاصه سند ۳09۵4- بهمن ۱۳64 دفتر 
اسناد رسمی شماره ۲6 زرند در قبال مبلغ ۳۳66000 ریال در رهن 
بانک مسکن قرار گرفته، ضمن ارائه دو برگ استشهادیه تصدیق 
شده مدعی است که سند مالکیت فوق بعلت جابجایی مفقود 
گردیده و درخواست سند مالکیت المثنی نموده لذا باستناد تبصره 
یک ماده ۱۲0 اصلاحی آیین نامه قانون ثبت مراتب یک نوبت در 
تاریخ مندرج در ذیل آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی انجام 
معامله نسبت به ملک فوق الذکر می باشد که در این اگهی ذکر 
نگردیده و یا مدعی وجود سند مالکیت نزد خود می باشد ظرف 
مدت ده روز از تاریخ انتشار اگهی به اداره ثبت اسناد و املاک 
شهرستان زرند مراجعه و اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند 
مالکیت و یا سند معامله تسلیم نماید در غیر این صورت پس 
از اتمام مدت مذکور نسبت به صدور سند مالکیت المثنی اقدام 

خواهد شد. م الف ۱96
تاریخ انتشار:یکشنبه۱۳99/۱۱/۱9 

نوزدهم بهمن ماه یکهزار و سیصد و نود و نه شمسی
حسین توحیدی نیا
رییس اداره ثبت اسناد واملاک شهرستان زرند

آگهی فقدان سند مالکیت
بختیار  آقای  اینکه  به  نظر 
فرزند  فر  محمودی 
ملی  ۱08وشماره  شناسنامه  شماره  به  محمد 
۵۳694۳۱84۱صادره از کهنوج مالک ششدانگ 
یک باب مغازه دارای پلاک ۱0۱6فرعی از ۲-اصلی 
واقع در شهر کهنوج ،قطعه یک بخش 46کرمان 
604صفحه  ثبت  ذیل  آن  مالکیت  سند  که 
۲۵۳دفتر 6محلی به شماره چاپی 66۷۳۵۳صادر 
وتسلیم گردیده ،ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه 
محلی تصدیق امضاءشده اعلام نموده که سند 
خواست  ودر  شده  مفقود  فوق  پلاک  مالکیت 
سند المثنی نموده است ،لذا با استناد تبصره یک 
اصلاحی ماده ۱۲0آیین نامه قانون ثبت مراتب یک 
نوبت آگهی میشود تا چنانچه کسی مدعی انجام 
معامله نسبت به ملک فوق الذکر یا وجود سند 
مالکیت نزد خود میباشد ظرف مدت ده روز از 
تاریخ انتشار آگهی به اداره ثبت شهرستان کهنوج 
مراجعه واعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند 
مالکیت یا سند معامله تسلیم نماید والا پس از 
مدت مذکور نسبت به صدور سند مالکیت المثنی 

اقدام خواهد گردید /م الف :۳۷۱۵
 اصغر نارویی - رئیس ثبت اسناد واملاک کهنوج 

آیت اللهی موسوی با اشاره به اینکه در حوزه راه ها هم 
طرح هایی را داریم که در این ایام به بهره برداری می رسد 
افزود: در کنار همه این موارد پروژه های عمران شهری و 
دهیاری ها را نیز در حال اجرا داریم. او با بیان اینکه برای 
نخستین بار در کشور توانستیم با کمک صنایع بزرگ و 
کوچک و بخش خصوصی در استان کرمان لایروبی و دیوار 
سازی رودخانه ها را انجام دهیم که کاری بی نظیر است ادامه 
داد: در حال حاضر در تمام استان کارگاه های فعال داریم 
و کار در حال انجام است. معاون امور عمرانی استانداری 
کرمان با اشاره به اینکه در استان کرمان 12 هزار کیلومتر 
رودخانه داریم که 8 هزار کیلومتر آن بحرانی است و ما هر 
چقدر هم که تلاش کنیم تنها قسمتی از این رودخانه ها را 
می توانیم لایروبی کنیم افزود: رودخانه هایی را که از نظر آب 
منطقه ای در اولویت بودند را در برنامه گذاشتیم.

معاون امورعمرانی استانداری کرمان با اشاره به اینکه در 
حوزه آب که یکی از نگرانی های استان کرمان است نیز 

چند طرح عمده در استان در حوزه توسعه زیرساخت ها را 
در برنامه داریم افزود: نخستین طرح ما در این حوزه انتقال 

آب از خلیج فارس است که فاز نخست آن تا سیرجان 
افتتاح شده و در فاز بعد تا سرچشمه ادامه پیدا کرده است.

او با بیان اینکه اجرای خط دوم این پروژه نیز در برنامه 
است گفت: از محل خط نخست این پروژه هم پیش بینی 
شده تا 10 میلیون مترمکعب آب شرب برای قسمت های 

شمالی استان کرمان تخصیص داده شود.
آیت اللهی موسوی افزود: طرح انتقال آب از دریای عمان 
نیز رایزنی های ابتدایی آن انجام و مجوزهای لازم گرفته 

شده و در مرحله جذب سرمایه و سرمایه گذار است و 
به زودی این طرح نیز آغاز خواهد شد.

سـیدمصطفی آیت اللهی موسـوی با اشـاره به اینکه در 
این ایام حـدود 7۰۰ پـروژه عمرانـی در اسـتان کرمان 
افتتـاح شـده و یـا عملیـات اجرایی آنهـا آغاز می شـود 
گفت: کرمان در راسـتای توسـعه و صنعتی شـدن گام 
بـر مـی دارد و بـرای تحقـق این هـدف نیـاز اسـت که 

زیرسـاخت های آن در اسـتان فراهم شـود.
معـاون امـور عمرانـی اسـتانداری کرمـان بیـان کـرد: 
از سـویی پیش بینی هـای لازم بـرای تحقـق و ایجـاد 
زمینه هـای سـرمایه گذاری در اسـتان انجـام شـده و از 
طرف دیگر حـق مردم این اسـتان اسـت کـه بتوانند از 

خدمـات بهتـری بهـره بگیرند.
او با بیـان اینکه در معاونـت عمرانی اسـتانداری کرمان 
بـا همـراه دسـتگاه های زیرمجموعـه و بـا همـکاری 
سـازمان مدیریت و برنامه ریزی و اتاق بازرگانی اسـتان 
کرمـان کمیته ای با عنوان کمیته زیرسـاخت تشـکیل 
شـده اسـت گفـت: در ایـن کمیته تـلاش می کنیـم تا 
زیرسـاخت های اسـتان را ارتقـا داده و بتوانیـم زمینـه 
سـرمایه گذاری و ورود سـرمایه گذار به اسـتان را فراهم 
کنیم و این اقدامـات در حوزه های مختلفـی چون آب، 

بـرق، گاز، ارتباطـات و راه ها اسـت.

آیت اللهی موسـوی با اشـاره به اینکه در اسـتان کرمان 
در زمان پیک مصـرف هم تولید برق ما بیشـتر از میزان 
مصرف اسـت افزود: از آنجا که شبکه سراسـری است و 
با توجه به نیـازی که در کشـور وجـود دارد گاهی دچار 

کمبود برق می شـویم.
او بـا بیـان اینکـه پیش بینـی شـده در اسـتان کرمـان 
چیـزی در حدود هـزار و ۵۰۰ مـگاوات پـروژه در حوزه 
برق بـا حضـور سـرمایه گذاران بخـش خصوصـی آغاز 
شـود ادامه داد: در حوزه توسـعه نیـز پیش بینی احداث 
نیروگاه های کوچک مقیاس در نواحی مختلف اسـتان 
انجـام شـده تـا از این طریـق هـم به صنعـت و هـم به 

مردم خدمت رسـانی شـود.
معاون امورعمرانی اسـتانداری کرمان با اشـاره به اینکه 
در حـوزه آب کـه یکـی از نگرانی هـای اسـتان کرمـان 
اسـت نیز چند طـرح عمده در اسـتان در حوزه توسـعه 
زیرسـاخت ها را در برنامـه داریم افزود: نخسـتین طرح 
مـا در ایـن حـوزه انتقـال آب از خلیـج فارس اسـت که 
فاز نخسـت آن تا سـیرجان افتتاح شـده و در فاز بعد تا 

سرچشـمه ادامـه پیدا کرده اسـت.
او بـا بیـان اینکـه اجـرای خـط دوم این پـروژه نیـز در 
برنامه اسـت گفت: از محل خط نخسـت این پـروژه هم 
پیش بینی شـده تـا 1۰ میلیـون مترمکعب آب شـرب 
بـرای قسـمت های شـمالی اسـتان کرمـان تخصیص 

داده شـود.
آیت اللهـی موسـوی افـزود: طـرح انتقـال آب از دریای 
عمان نیـز رایزنی هـای ابتدایـی آن انجـام و مجوزهای 
لازم گرفتـه شـده و در مرحلـه جـذب سـرمایه و 
سـرمایه گذار اسـت و بـه زودی ایـن طـرح نیـز آغـاز 

خواهـد شـد.
او بـا اشـاره به شـرایطی کـه به واسـطه شـیوع ویروس 
کرونا در کشـور به وجـود آمد و امروز اکثـر آموزش های 
مـا در دانشـگاه ها و مـدارس بـه سـمت آمـوزش 
مجـازی رفتـه گفـت: در ایـن شـرایط نیـاز بـه ارتقای 
زیرسـاخت های ارتباطـات در اسـتان کرمـان داریـم.
معاون امـور عمرانی اسـتانداری کرمـان با بیـان اینکه 
8۰۰ پروژه در حـوزه ارتباطات با حضور وزیر در اسـتان 
کرمـان آغـاز می شـود تـا بتوانیـم وضعیـت ارتباطاتی 
اسـتان را ارتقـا دهیـم افـزود: در حـوزه گازرسـانی در 
اسـتان کرمان نیـز سـطح بهره مندی نسـبت به سـال 
گذشـته 2.۵ برابـر شـده و همچنـان در حـال توسـعه 

اسـت.
او بـا بیـان اینکـه در حـوزه راه هـا در دو حـوزه فعالیت 
می کنیم گفت: در حـوزه ریلی به دنبال این هسـتیم تا 
حمل بار از سـطح جاده ها را به ریل منتقل کنیم که در 
حال حاضر در زرنـد این اتفاق افتاده و از سـوی دیگر در 
بهبود خط ریلی هـم پیش بینـی اعتبار آن دیده شـده 

و حال اقدام اسـت.
آیت اللهی موسـوی با اشـاره بـه اینکـه در حـوزه راه ها 
هـم طرح هایی را داریـم که در ایـن ایام بـه بهره برداری 
می رسـد افـزود: در کنـار همـه ایـن مـوارد پروژه های 
عمران شـهری و دهیاری ها را نیـز در حال اجـرا داریم.
او با بیان اینکه برای نخسـتین بار در کشـور توانسـتیم 
با کمـک صنایـع بـزرگ و کوچـک و بخـش خصوصی 
در اسـتان کرمان لایروبی و دیـوار سـازی رودخانه ها را 
انجام دهیم که کاری بی نظیر اسـت ادامـه داد: در حال 
حاضـر در تمام اسـتان کارگاه های فعال داریـم و کار در 

حـال انجام اسـت.
معـاون امـور عمرانـی اسـتانداری کرمـان بـا اشـاره به 
اینکـه در اسـتان کرمـان 12 هـزار کیلومتـر رودخانـه 
داریـم کـه 8 هـزار کیلومتـر آن بحرانـی اسـت و 
مـا هر چقـدر هـم کـه تـلاش کنیـم تنهـا قسـمتی از 
ایـن رودخانه هـا را می توانیـم لایروبـی کنیـم افـزود: 
رودخانه هایـی را کـه از نظـر آب منطقـه ای در اولویـت 

بودنـد را در برنامـه گذاشـتیم.
او بـا بیان اینکـه در حـال حاضـر حـدود ۵۰ درصد کار 
انجام شـده و تا آخر سـال تمامی این رودخانه هایی که 
در برنامـه اسـت لایروبی می شـوند گفت: ایـن اقدامات 
مـا باعـث می شـود کـه نگرانی هایـی کـه در حـوزه 

رودخانه هـای بحرانـی داریـم کم شـود.

نایب رئیس اول مجلس شورای اسلامی گفت: ۲۵درصد 
تست مسافرین خارجی که به ایران می آیند مثبت است 
یعنی با خودشان ویروس می آورند و بعد هم متأسفانه 
قرنطینه را رعایت نمی کنند.به گزارش ایسنا، سید 
امیرحسین قاضی زاده هاشمی با اشاره به گزارش های 
ارائه شده در جلسه  ستاد ملی مقابله با کرونا که صبح 
امروز با ریاست رئیس جمهور تشکیل شد، گفت: امروز 
گزارش هایی که در ستاد ملی مقابله با کرونا مطرح شد، 
بیشتر در مورد استان تهران بود. البته در گزارشات استان 
تهران چند نکته نگران کننده مطرح شد. بخشی از نگرانی ها 
مربوط به مسافرین خارجی است که وارد کشور می شوند. 
متأسفانه ۲۵ درصد تست هایشان مثبت است، یعنی با 
خودشان ویروس می آورند و بعد هم متأسفانه قرنطینه 

را رعایت نمی کنند.عضو ستاد ملی مقابله با کرونا افزود: 
این موضوع مورد بحث قرار گرفت که چه اقدامی انجام 
دهیم تا هم وطنان ما که به خارج از کشور رفتند و حالا 
که می خواهند برگردند موارد را رعایت کنند. گفته شد 
9۰ درصد این افراد قرنطینه را رعایت نمی کنند و این 
عجیب است، به خصوص با توجه به بحث ویروس انگلیسی 
و آفریقایی و جهش های موتاسیون جای نگرانی دارد.وی 
با اشاره به خیزش جدی کرونا در کشور تصریح کرد: با 
عادی رفتار کردن مردم و رعایت نکردن پروتکل ها باز دچار 
ویروس آن هم ویروس جدید خواهیم شد. این ویروس، رشد 
سرایتش فوق العاده سریع است و اگر میانگین همه گیری 
ویروس قبلی دو هفته است، انتشار این ویروس کمتر از 
سه چهار روز اتفاق می افتد. این موضوع خیلی باعث نگرانی 

است و قرار شد اقدامات جدی در این حوزه اتفاق بیفتد.
قاضی زاده هاشمی با اشاره به اینکه طبق گزارش های 
داده  شده متأسفانه تعداد شهرهای نارنجی دو برابر شده 
است، گفت: متأسفانه گزارش ها نشان دهنده این است 
که رعایت پروتکل ها به 7۵ درصد کاهش پیداکرده است 
و این نشان می دهد که ما داریم کم کم دچار مشکل جدید 
می شویم.این عضو ستاد ملی مقابله با کرونا افزود: مطالعات 
هواشناسی داخلی و خارجی نشان می دهد که یک ماه آینده 
دچار سرما خواهیم بود. طبیعتاً چون مصرف گاز خانگی بالا 
می رود میزان مصرف مازوت و امثال این ها در نیروگاه ها زیاد 
می شود و این باعث آلودگی بیشتر هوا می شود و در نتیجه 
مشکل را بیشتر می کند. اگر میزان بارندگی به سیلاب 
بکشد باز میزان مناطقی که به طورمعمول در آن ها سیل 

اتفاق می افتد دچار مشکلات جدی تری خواهند شد و باید 
مراقبت بیشتری کنند.

قاضی زاده هاشمی ادامه داد: باید با توجه به سردی هوا و 
افزایش آلودگی و همچنین بارندگی و وقوع سیل، برای این 
مناطق پیش بینی های لازم انجام شود و چون خدماتی که 
در این مناطق تحت عنوان »طرح شهید سلیمانی« و امثالهم 
انجام می شود، دچار مشکل خواهند شد. در این جلسه قرار 

شد بر این موضوع توجه ویژه ای شود.
وی در مورد انجام تدریجی واکسیناسیون در کشور گفت: 
این ۱۶ میلیون دوز واکسن از جاهای مختلفی همچون 
آسترازنکا، هند، روسیه، کوبا و چین وارد کشور شده است 
و در فاز اول به کادر درمانی که در آی سی یوهای کرونایی 

هستند، تزریق خواهد شد.

نماینده مردم پنج شهرســتان جنوبی استان کرمان در مجلس 
گفت: خسارات سرمازدگی محصولات کشاورزی جنوب کرمان 

پرداخت می شود.
منصور شــکراللهی گفت: سفر وزیر جهاد کشــاورزی با دعوت 
نمایندگان جنوب استان کرمان در این منطقه صورت گرفت و در 
خصوص سرمازدگی محصولات کشاورزی و طوفان شن که در 
برخی از این مناطق خسارت های زیادی به کشاورزان وارد کرد، 
تصمیم گیری های بسیار خوبی انجام شد. نماینده مردم کهنوج 
و منوجان و رودبارجنوب و قلعه گنج و فاریاب در  مجلس شورای 
اسلامی  ادامه داد: این مصوبات که توسط وزیر جهاد کشاورزی، 
معاونان این وزارتخانه و مدیرعامل بانک کشاورزی در خصوص 
استمهال وام های کشاورزی و سرمازدگی محصولات کشاورزی 
صورت گرفت، خوشبختانه اقدامات لازم انجام پذیرفت و همچنین 

در زمینه تمدید بند "ل" و 
"خ" وام های کشاورزی با 
توجه به اینکه وزیر جهاد 
کشاورزی نگاه خوبی به این 
منطقه دارد، تدابیر لازم در 
نظر گرفته شد و خسارات 

سرمازدگی محصولات کشــاورزی به زودی پرداخت می شود.
شکراللهی در خصوص سرمایه گذاری در زمینه صنایع تبدیلی، 
بسته بندی و سورتینگ محصولات کشاورزی خاطرنشان کرد: در 
نشستی که با وزیر جهاد کشاورزی و مسئولان مربوطه در قلعه گنج 
برگزار شد، مقرر شد بانک کشــاورزی اعتبارات بسیار خوبی به 
سرمایه گذاران جنوب استان کرمان در این زمینه با کارمزد بسیار 

پایین پرداخت کند. 

سید مصطفی آیت اللهی موسوی معاون امور عمرانی استانداری:

ارتقای  زیرساخت ها  و  لایروبی  
رودخانه ها  در دستور کار است

2۵درصد تست مسافران خارجی که به ایران می آیند مثبت است
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کتاب 9۷6 روز در پس کوچه های اروپا 
بیشتر از آنکه کتاب خاطرات باشد، برشی از زندگی محمد 
دلاوری در طول سه سال زندگی اش در قامت خبرنگار در 
اروپاست. او در این کتاب ماجراهای جذاب روزمره ی خود 
را در برخورد با مسائل مختلف بیان کرده است و به نوعی 
مخاطب را با عمق فرهنگ، سیاست، اقتضاد و جامعه ی اروپا 
آشنا می سازد.محمد دلاوری  بخش قابل توجهی از ۱۰۰۰ 
روز  زندگی در اروپار را در کشور بلژیک گذرانده و مسئولیت 
مدیریت دفتر صدا و سیما در این کشور را برعهده داشته است. 
او در کتاب »97۶ روز در پس کوچه های اروپا« رویکردی همه 
جانبه نسبت به مسائل مختلف داشته  و تلاش کرده است 
اتفاقات روزمره ی خود را بی طرفانه گزارش کند. او خاطرات 
خود را در دوره ی اقامت در اروپا به رشته ی تحریر درآورده 
است و پس از بازگشت به ایران و خارج شدن از کار خبر، آنها را 
ویرایش و منتشر کرده است.زبان محمد دلاوری ساده و لحن 
او طنز و صمیمی است. او در صفحات آغازین کتاب، هدف 
نگارش کتاب خود را اینگونه شرح داده است: »من عازم این 
سفر نشدم که فقط از اروپا خبر و گزارش بدهم. بلکه با کوله 
باری از پرسش ره  سپار شدم تا با کمک تمام حواس پنج گانه 
ام، غرب را لمس کنم و دریابم این سرزمین که نزد برخی لانه ی 
فساد و نزد برخی دیگر سرزمین رویاهاست، به راستی چگونه 
جایی است.« او علاوه بر اشتیاق شناخت راستین کشورهای 
اروپایی، قصد رهایی از هویت و شناسنامه ی تلویزیونی  خود 
را نیز داشته است. گفتنی است او از آنکه فقط تبدیل به آدمی 
شود که هر چند وقت یکبار در قاب تلویزیون ظاهر می شود و 
خبری را گزارش می دهد گریزان است. او در این کتاب تلاش 
کرده است از این چهارچوب محدود و تعریف شده خارج شود 

و هویت جدیدی را برای خود ترسیم کند.

فیلم جادوی مهتاب 
+ من نمیتونم ببخشمت. فقط خدا میتونه تورو ببخشــه.- ولی تو گفتی خدا 

وجود نداره.+ دقیقا منظورم همینه!

دیالوگ
صعود آزاد/ این مستند روایتگر داســتانی خیره کننده درباره جوانی است که  از 
کودکی رویای پریدن بدون حمایت  را داشته که این مستند روایت آماده شدن این 

جوان برای پرواز است.

مستند
ورود یا تازه وارد/  یک فیلم علمی-تخیلی درام آمریکایی به کارگردانی دنی ویلنوو 
و نویسندگی اریک هیزرر است که اقتباسی از داستان کوتاه داستان زندگی تو به 

قلم تد چیانگ است.

فیلم

دست هایت مرهم همه زخم ها بود 
جز زخم رفتنت

عکس : مهدی پاکدل افتتاح خانه فرهنگ 
مشارکتی مهربانوی شهر

دستگیری عاملان تعدی به ماموران 
پلیس راه جنوب کرمان 

خانه فرهنگ مشارکتی مهربانوی شهر و سرای سلامت بانوان شهرداری کرمان در سی و دومین 
هفته از پویش افتتاح شهرداری کرمان ، با شعار  هر هفته یک افتتاح، همزمان با ایام الله دهه فجر 
به بهره برداری رسیدشهردار کرمان در آیین بهره برداری از این خانه فرهنگ مشارکتی با حضور 
جمعی از اعضای شورای اسلامی شهر کرمان و مدیران شهرداری،افزود: نخستین خانه فرهنگ 
'مهربانوی شهر و سرای سلامت بانوان در شهر کرمان است که امروز به مناسبت دهه فجر و 
میلاد حضرت زهرا )س(، به بهره برداری رسیده است.سیدمهران عالم زاده با بیان اینکه این خانه 
فرهنگ،در قالب خانه فرهنگ مشارکتی ویژه بانوان )به صورت مشارکتی با بخش خصوصی( با 
پیگیری سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری کرمان و امور بانوان و خانواده شهرداری، 
افتتاح شده است، اظهار داشت: این مکان، فضایی اختصاصی برای بانوان است که برنامه هایی 
مختص بانوان به طور ویژه در آن دیده شده است.او با اشاره به اینکه زنان و مادران،محور خانواده 
هستند و وجود خانواده شاد، به سلامت جسم و روان آن ها بستگی دارد، افزود: ایجاد خانه فرهنگ 
مشارکتی ویژه بانوان، در این راستا قرار دارد.شهردار کرمان بیان داشت: امیدواریم تا پایان این 
دوره از مدیریت شهری، بتوانیم چهار خانه فرهنگ مهربانوی شهر و سرای سلامت بانوان دیگر 
در مناطق شهری راه اندازی کنیم تا همۀ مناطق پنج گانه، خانه فرهنگ ویژۀ بانوان داشته باشند.

همچنین رییس کمیسیون فرهنگی، هنری و بانوان شورای اسلامی شهر کرمان، ضمن تشکر 
از شهردار کرمان و پیگیری های سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری و امور بانوان و 
خانواده شهرداری کرمان در راه اندازی مکانی اختصاصی برای بانوان شهر گفت: خوشبختانه بخش 
خصوصیِ مشارکت کننده در اداره این خانه فرهنگ، پیشینه قوی دارد.زهرا لری افزود: امیدواریم 
برنامه ها را با دید علمی و نگاه تخصصی، تدارک ببینند و فعالیت آن ها تداوم داشته باشد.مدیر 
امور بانوان و خانواده شهرداری کرمان نیز با اشاره به وجود فضاهایی مختص بانوان در شهر تهران 
و شهرهای دیگر، ایجاد چنین فضاهایی در شهر کرمان را ضروری برشمرد و گفت: این خانه های 
فرهنگ می توانند برنامه های ویژه ای را برای بانوان تدارک ببینند.سارا کارگر جهرمی با بیان اینکه 
اغلب بانوان ایرانی و به خصوص کرمانی، به دلیل سَبک زندگی و فقدان تفریحات سالم، دچار 
عدم تحرک، افسردگی و اضطراب هستند، گفت: عدم تحرک و ورزش، موجب پوکی استخوان 
می شود.او افزود: افسردگی و اضطراب، به آسیب های اجتماعی هم چون اعتیاد منجر می شود؛ به 
همین دلیل، با حمایت شهردار کرمان تصمیم گرفته شد تا در قالب راه اندازی خانه های فرهنگ 
مشارکتی، از بانوان حمایت شود.کارگر جهرمی ادامه داد:این خانه فرهنگ، با مشارکت شهرداری 
کرمان و بخش خصوصی راه اندازی شده که در آن، خدمات ویژه با تخفیفات خاص به بانوان ارایه 
می شود.او رویکرد خانه فرهنگ مشارکتی مهربانوی شهر و سرای سلامت بانوان را سلامت جسم 
و روان دانست و گفت: تمام برنامه ها در راستای تفریحات سالم، ارتقای شادی زنان، ورزش های 
شاد و راه اندازی تورهای گردشگری قرار دارد.مدیر امور بانوان و خانواده شهرداری کرمان با اشاره 
به اینکه متاسفانه بعضی از برنامه ها در بعضی از مکان ها، به صورت غیررسمی و با پرداخت هزینه، 
ارایه می شود، افزود: این مجموعه زیر نظر شهرداری و با رعایت عرف جامعه، برنامه های تفریحی 
خود را به بانوان ارایه می دهد.او با تأکید بر اینکه ورزش های مفید نیز به زنان معرفی می شود، گفت: 
در این مجموعه علاوه بر برنامه های مختص زنان، بخش دیگری نیز به صورت اختصاصی به مادر 
و کودک اختصاص خواهد داشت.کارگر جهرمی از اختصاص برنامه هایی برای بانوان شاغل در 

ادارات به خصوص بانوان شاغل در شهرداری خبر داد.

رییس پلیس راه جنوب استان کرمان از تعدی سرنشینان چند خودروی عبوری به ماموران 
پلیس راه هنگام اعمال قانون وسایل نقلیه در محدوده روستای"جهاد آباد"خبر داد و گفت:عاملان 
تمرد و پرتاب سنگ به ماموران شناسایی و دستگیر شدند اما هرگز اینگونه رفتارها از سوی هیچ 
شهروندی انتظار نمی رود.سرهنگ علی اکبر سنجری اظهارکرد:طی اجرای رزمایش ارتقاء 
امنیت اجتماعی فجر فاطمی در مناطق جنوب و شرق استان کرمان که با حضور پررنگ تر تیم 
های پلیس راه در محورهای اصلی و فرعی این مناطق همراه بود، از تمرد و تعدی سرنشینان 
چند خودرو به ماموران هنگام اعمال قانون وسایل نقلیه مطلع شدیم.او افزود:این موضوع چنان 
دورازانتظار بود که فرمانده انتظامی استان راسا در محل استقرار ماموران در محدوده روستای 
جهادآباد حاضر و پیگیر ماجرا شد و در پی دستور این مسئول ارشد انتظامی،چند نفر از عاملان 
تمرد و پرتاب سنگ به سوی ماموران شناسایی و دستگیر شدند که قطعا این چند نفر و سایر افراد 
دخیل در این واقعه به سبب مصدومیت دو تن از همکارانمان و ایراد خسارت به خودروی پلیس 

با مجازات های متناسب با عمل ناشایست خود روبرو خواهند شد.
رییس پلیس راه جنوب استان کرمان تصریح کرد:شایسته نیست برخی افراد به سبب عصبانیت 
های لحظه ای،به هر شکل به مامورانی که شبانه روز در شرایط آب وهوایی مختلف برای انضباط 
بخشی به معابر و کاهش تصادفات و تلفات رانندگی انجام وظیفه می کنند تعرض کنند و این افراد 

در برابر ایراد خسارت به اموال بیت المال نیز مسئول هستند.

عکس نوشت کافه کتاب

اتفاق

جوجه تیغی ها 
اغلب در هنگام احساس خطر خود را به صورت گلوله 

در می آورند به طوری که تمام تیغ های آن ها رو به 
سمت بیرون قرار می گیرد. تمام گونه های جوجه تیغی 

از این مکانیسم دفاعی بهره مند هستند اما موفقیت 
آن ها بستگی به میزان تیغ هایشان دارد

گل استکانی 
گلی زینتی است که به گل زنگوله هم مشهور است 

با ساقه محکم و گلهای بنفش و آبی خود یکی از 
زیباترین گلهای آپارتمانی است  و ۵۰-9۰ سانتی متر 

رشد می کند.

کاغذ وطن سال گذشته در چنین روزی 
از نخستین جشنواره مد و لباس 

در کرمان نوشت

زیست بوم

گلخانه

سالگشت

سـخنگوی سـتاد ملی مقابله بـا کرونا خبـر داد:تعداد شـهرهای نارنجـی دو برابر و 
@isna.news خیز بیماری در برخی اسـتان ها شـروع شـده اسـت.از صفحـه

کنایه به اظهار نظر بهروز افخمی در باره ماسک زدن
@ khabaronline از صفحه

  در اینستاگرام چه خبر  در اینستاگرام چه خبر 

آوای محلی           

للََک میپلغره ای زیر بالمُ
پری بالی شدن بالای قالمُ

همش لیلت میا انگل پتی کن
خجالت نمکشی ای سندوسالمُ 

نشی سه رند و سه اقُبال رودُم
.  ...توُالمُ بشه دوروبرت مث مَّ

کُچه رو زوک خشکِ پوده چاهه 
کجا چِنتش به رو آوه گُنالمُ 

به کودُم رخته چن تا چورک ای دخ 
شُشِک زَّ گودوبالای جُوالمُ 

بجارُم داده باوا وَز مِساده 
بلندی زنده ای داده شَتالمُ

دواره شیته سیخِ چیت و والمُ
گُرُپ سُسته که وارخته شلالم 

همش ای بی کسی، ای بی میاری 
اگه شودست کردن پاپنالم 

شاعر : نجات بخشی

         در توییتر چه می گویند؟

فرزند بهاءالدین خرمشاهی از پایداری نسبی وضعیت 
این چهــره فرهنگی کــه در  پــی ابتلا بــه کرونا در 

بیمارستان به سر می برد، خبر داد.

کریســتوفر پلامــر« هنرپیشــه مشــهور کانادایی و 
مســن ترین بازیگر برنده جایزه اسکار در تاریخ، در 9۱ 

سالگی درگذشت.

نایب رییس زنان فدراســیون وزنه برداری گفت: فدراسیون 
تلاش دارد تا تیم دختران به پیکارهــای جوانان جهان در 
عربستان اعزام شود و امیدواریم در اعزام آنان خللی ایجاد نشود.


